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 Pozdrav svima! Pauza je možda bila prekratka. Neki od vas možda su upravo završili ručak, 

a neki se još nisu vratili u konferencijsku salu. Čuo sam da neki učenici odlaze odmah posle 

16.00, pa smo malo ranije nastavili konferenciju. 

Izgleda da smo stvorili običaj da pre zatvaranja svake konferencije Učitelj bude pozvan da 

odgovori na pitanja. Danas vas sve podsećam da će često biti konferencija poput ove, a za mene 

je nemoguće da prisustvujem svakoj od njih. Ovo vam unapred kažem. Ponekad me pozovete, ali 

ja možda neću moći da prisustvujem. Pošto je Fa već predavan svima, u stvarnosti, dok god 

budete vežbali kultivaciju, znaćete odgovore na sva pitanja na koja odgovaram. Često većinu 

pitanja postave novi učenici ili oni koji su se “zaglavili” na nekom nivou prolazeći teškoće. S 

mog gledišta, dok god pružate usklađene napore da se kultivišete, svaki problem može se 

razrešiti, i na kraju ćete razumeti sve te stvari koje jedno vreme niste razumeli. Konferenciju za 

razmenu iskustava koju danas imamo inicirali su i organizovali učenici, jer kultivacija je nešto 

što sami radite—ja se nikad nisam uplitao ni u kakva pitanja forme. Posebno stoga što mnogi 

učenici ne mogu da me vide, a ja imam odgovornost prema vama, ja vam svima kažem da treba 

da uzmete Fa za učitelja. Ako više čitate knjigu i više učite Fa, svaki problem se može razrešiti. 

(Aplauz) Ipak, pošto sam danas ovde, odgovoriću na vaša pitanja.  

Najpre imam jedan zahtev. Neki od vas su novi učenici koji prisustvuju konferenciji za 

razmenu iskustava po prvi put, pa možda imate puno pitanja. Zapravo, svi odgovori na vaša 

pitanja su napisani u knjizi. Učenicima nije lako da održe konferenciju i izvedu da me učenici 

vide na konferencijama. Osim toga, vreme je ograničeno. Pitanja kakva vi [novi učenici] 

postavljate po pravilu su na totalno početničkom nivou. Neka pitanja možda su posledica toga 

što još uopšte niste shvatili Fa. Vaša pitanja će dobiti odgovore ako budete čitali knjigu. Pošto je 

vreme dragoceno, govoriću samo o onom s čime se srećete u kultivaciji. Pored toga, neki od vas 

obraćaju dosta pažnje na društvo običnih ljudi i žele da postavljaju pitanja o njemu, ili nečem 

drugom. Mislim da to ne treba da pitate jer ja se uopšte ne bavim pitanjima društva običnih ljudi. 

Vi jasno vidite da sam u ovom času odgovoran samo za kultivatore. Ja se ne bavim ničim drugim 

sem kultivacijom i neću odgovarati na pitanja izvan domena kultivacije. U redu, onda, hajde da 

počnemo sa odgovorima na pitanja. 

 

Pitanje: Jedan učenik već dugo vremena prolazi kroz teškoće, i opet ne može da ih prevaziđe. 

Da li da mu na to ukažemo, ili da ga ostavimo da sam shvati kroz učenje Fa? 
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Učitelj: Pošto ste našli razlog koji ga sprečava da napreduje, zašto mu na to ne ukazati? Ne 

bi trebalo da bude problem reći mu ljubazno. Da li je tu možda reč o strahuda će se on naljutiti 

na  vas? Ali, ne bi li loše ponašanje te osobe bila savršena prilika za vas da se kultivišete? Nije 

bitno čak i ako ne shvati šta ste mu rekli—zar se ne treba osloboditi tih emocija običnih ljudi? 

Treba mu reći ako ugledate problem. Neki ljudi naprosto ne mogu da napreduju kad se zaglave 

na nekom nivou. Što duže okleva na tom nivou, on manje čita knjigu, i više zapostavlja marljiv 

napredak. Onda, što više ovaj test, tj. teškoća narastu, verovatnije je da će se on kolebati, sve do 

tačke kad više ne bude mogao da se kultiviše. Ovakav problem će uvek biti prisutan, od početka 

do kraja. Kultivacija je vrlo ozbiljna stvar. Nikako se ne sme biti neoprezan. Nikad nećeš doći do 

nivoa, ako ne zadovoljiš standard za taj nivo. Kao obična, svakodnevna osoba, ti želiš da 

dostigneš ispunjenje i budeš svet kao veliko prosvetljeno biće, ali kako to može biti moguće ako 

nemaš jasno razumevanje ove stvari i čak ne možeš da shvatiš njen značaj? 

 

Pitanje: Puno je lepih ilustracija u knjizi Hong Jin. Prema Zhuan Falunu krug oko tela bude 

predstavlja status bude. Šta onda predstavlja krug oko glave Bude? Zašto oko glave i tela bude 

postoji više od jednog kruga? 

Učitelj: Slike buda koje ste videli u hramovima ili na drevnim muralima često su dela 

običnih ljudi. Ipak su ove slike vrlo blizu stvarnosti, i one manje-više daju portret bude ili boga. 

Zašto je tako? Svi znate da je većina ljudi u modernom društvu uobličena modernom 

ideologijom, i ne veruju ni u šta što nauka nije otkrila. Takvi, oni su se spetljali i sputali su sebe, 

pa je sve manje i manje verovatno da će videti prave situacije koje nauka nije mogla da otkrije. A 

ti paranormalni fenomeni mogu vrlo dobro da se razotkriju. Uvek kad se ukažu ili su prikazani 

javnosti, često se smatraju nepoznatim fenomenima, prirodnim fenomenima, ili kao nešto 

neobjašnjeno, i to je kraj priče. Oni se ne usuđuju da ih taknu, pa ni da ih pogledaju. Kad bi ih 

neko krenuo analizirati, oni koji sebe smatraju delom etabliranih nauka će ustati da se usprotive, 

što ljude čini neradim da veruju u to. 

Kao što znate, kad su katolicizam, hrišćanstvo i budizam bili na vrhuncu, u njih je verovao 

maltene svaki član društva. Kad su svi verovali u postojanje bogova, jedan rezultat je da je 

prevaziđen ateistički način razmišljanja, i ljudskim bićima je bilo lako da vide pravi izgled 

univerzuma i likove bogova. Ovo je princip univerzuma: Verovanje dolazi pre viđenja. Što 

manje veruješ, on će ti manje dati da ga vidiš. Ovo zapravo prouzrokuje vaš neispravan um. U 
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nekim vrlo starim crkvama, a posebno u palatama u Parizu, video sam neke slike s prikazom 

nebeskih rajeva i božanskih bića, koji su zbilja izgledali vrlo bliski stvarnosti, vrlo slični pravim. 

Ovo takođe važi za slike buda u starim kineskim hramovima. [Možda ćete pomisliti,] “Kako bi 

ljudska bića mogla naslikati tako nešto? Kako su ljudska bića mogla znati da Bude tako 

izgledaju?” U eri u kojoj su svi verovali u božanska bića, mnogi ljudi su mogli da ih vide. Ti koji 

su mogli da vide bili su ljudi različitih profesija, uključujući umetnike. 

Među učenicima Dafe koji danas sede ovde ima slikara, vajara i ljudi raznih specijalnosti. 

Kad slikar na delić sekunde ugleda prizor, on može da naslika to što je video. Dok su religije bile 

na svom vrhuncu, bilo je puno posvećenih sledbenika vere koji su takođe bili slikari, pa su mogli 

da dočaraju ovakve prizore. Što se tiče slika buda pronađenih na Dalekom istoku, kako su ljudi 

mogli znati da su bude tako izgledale? Kako su mogli znati da bude nose žutu kasaju1 i imaju 

kosu plave boje? Odgovor je da su neki ljudi to mogli da vide. Dok ne dospeš do tog nivoa, neće 

ti biti prikazane prave slike. Prizori koje su ljudi videli su normalno bili ono što su oni mogli 

videti  sa sopstvenih nivoa. Recimo, na primer, da je jedna osoba videla nebeske rajeve i 

božanstva. I druga osoba je videla božanstva i nebeske rajeve. Ipak je malo verovatno da su oni 

videli iste prizore. To znači da niko od vas nije na istom nivou. Niko od vas koji ovde sedite nije 

na istom domenu misli. Istina univerzuma je jako složena. Različite veličine čestica  rezultuju 

različitim dimenzijama; mala razlika čini ih drugim nivoom čestica. Linije koje razdvajaju 

različite domene i nivoe su takođe vrlo složene; mali proboj će pogurati na drugi nivo. Pa kad 

ugledaš budu pre nego što dostigneš nivo bude, ono što ti on otkriva su samo oni prizori koji se 

mogu videti s tvog nivoa. 

Šta znači oreol iza tela bude? Buda, zapravo, ima veliko energetsko poje oko svog tela. Dok 

sam pričao o Postavljanju tajanstvenog prolaza (Šuanguan Ševej), objasnio sam njegovo poreklo 

i razvoj. U početku on preuzima oblik Tajanstvenog prolaza. Kasnije, posle povratka na svoju 

poziciju, Tajanstveni prolaz se postepeno širi unutar ljudskog tela i raste zajedno sa Besmrtnim 

detetom. Konačno, kad to buda-telo—što znači božansko telo koje je on odgajio—poraste do 

veličine njegovog fizičkog tela, Tajanstveni prolaz se širi izvan njegovog tela. Istovremeno, on 

pokriva prostor malo veći od njegovog tela. Ja to nazivam rajem bude, njegovim sopstvenim 

rajem, koji je vrlo bogat, pun svega, i može da obezbedi sve što on poželi. Onda svi razmislite: 

Ako on dobije sve što poželi, prizori u kojima se on manifestuje moraju biti neopisivo čarobni, 

                                                             
1 Vrsta odeće koju obično nose busistički monasi. 
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bajni, veličanstveni. On sve ima, od mikrokosmosa do makrokosmosa. Zato prizori uvek 

izgledaju sjajni, blistavi, divni, kad ih vidite. Neki od vas su videli crtež nečeg poput broda u 

pozadini statue bude (ovakav prizor se prikazuje u pozadini statue stojećeg bude). Zapravo to što 

ste videli je oličenje statusa bude. Ali ako ne dostigneš nivo tatagate, ne možeš potpuno videti 

pravi lik bude. Ovo će biti sve što ćeš videti. 

Pravi oblik postojanja ovog polja ne mogu naslikati ljudska bića kičicom, jer ljudska bića 

nemaju takve boje. Sve boje na ovom svetu su sačinjene od molekulskih čestica. Sve u ovoj 

ljudskoj dimenziji je sačinjeno od molekulskih čestica, pa je tako i sa bojama pigmenata ovog 

sveta. Dok su boje pigmenata dimenzija buda sačinjene od mikroskopskijih čestica. Bez tih boja 

ih nemoguće nacrtati. Kad to ljudska biće vide, ona misle: “Ah, ovo je čudesno! Ovaj prizor je 

tako čudesan!” Oni obično tako osećaju. Šta onda predstavlja oreol oko glave bude? On zapravo 

predstavlja mudrost bude ili boga; on se zrači iz mudrosti njihovog uma. Ovaj um o kom ja 

govorim je potpuno drugačiji koncept od mozga o kom govore ljudska bića, jer um o kom ja 

govorim je um vašeg pravog bića. On čini pravi izvor vaših misli i namera. Ljudski mozak, s 

druge strane, nije ništa drugo do fizički deo vašeg celokupnog bića na ovom ljudskom nivou. On 

je sasvim plitak i potpuno drugačiji od ljudskog uma. A kad osoba nešto izražava, njene misli se 

prenose preko njenog ljudskog mozga. Naravno, postoje mnoge drugi oblici manifestacija buda; 

puno ih ima. 

 

Pitanje: Kad ugledam vezanosti drugih učenika, često mislim da će oni to shvatiti i da će se 

posle nekog vremena popraviti. Ali ako ova situacija potraje, može li stvoriti negativno dejstvo 

na napredak praktikanta u celini? 

Učitelj: To nema uticaja na kultivaciju drugih ljudi. To je samo njegova lična situacija. Ali 

da vam dam primer: Kad Učitelj ugleda vezanost neke osobe, on je namerno razotkriva vama i 

daje vam da je vidite, da biste vi na to mogli ukazati tom čoveku. Hoćete li mu onda to reći? 

Pošto svi vi odgajate Džen-Šan-Ren, treba da budete dobri ljudi u svim okolnostima. Ako vidite 

njegove nedostatke i vidite da on ne može da napreduje, zašto mu na to ljubazno ne ukazati? 

Naravno, postoje različita stanja na različitim nivoima kultivacije. Učenici će imati različite 

manifestacije na različitim nivoima. Postupajte u svakoj od ovih situacija kako mislite da 

pristaje. 
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Pitanje: Puno sanjam, ali ponekad ne mogu da odredim da li su moji snovi znakovi od 

Učitelja, događaji iz prošlih života, budući događaji, ili prizori iz drugih dimenzija.  

Učitelj: Snove sam vrlo jasno objasnio. U prošlosti niko nije jasno mogao objasniti šta su 

snovi, pa sam se posebno potrudio da vam to objasnim. Ljudsko biće ima različite duše, i samo 

njegovo biće takođe ima različite žive entitete u različitim oblicima. Krajnje je komplikovano, pa 

o tome niko ne priča. Ali kad se desi sledeća situacija, to nije san: Kad je površinska svest vašeg 

fizičkog tela nesvesna, kad odmara, ili u stanju mirovanja u meditaciji, vi vidite prizore iz druge 

dimenzije, ili ste zaista u kontaktu sa životima iz druge dimenzije. Ovo iskustvo je krajnje realno. 

To nije san, već pravo iskustvo. Misaona karma ili različite vezanosti takođe mogu da reflektuju 

različite stvari u vaš um dok spavate. To nije nešto iz vaše glavne svesti, pa nema potrebe baviti 

se time. 

 

Pitanje: Kako neko neobrazovan može da shvati Dafu do kraja? Može li se on kultivisati do 

Ispunjenja? 

Učitelj: Ljudi bez ikakvog obrazovanja svakako da mogu da shvate Dafu. Puno je takvih 

primera u Kini. Mnogi stariji Kinezi živeli su vrlo siromašno u detinjstvu. Oni nisu mogli da 

priušte školovanje, pa su mnogi nepismeni. Ustanovio sam da ti ljudi uopšte ne zaostaju u 

procesu kultivacije, i čak se kultivišu vrlo dobro. Posebno tokom kultivacije, njihovi čisti umovi 

mogu da naprave čuda kad čitaju Dafa knjige. Njihova čvrsta vera u Fa čak izaziva divljenje 

buda, taoa i bogova koji se nalaze iza sadržaja Dafe. Bilo je puno čuda ove vrste. 

Recimo npr. da postoji neka osoba koja ne ume da čita, a ipak vidi da svi ostali praktikanti 

napreduju, čitaju knjige, ili čak uče Fa napamet. On misli: “Ni reč ne umem da pročitam. Šta 

mogu da radim?” On se jako brine. Njegove ispravne misli istinski dolaze iz njegovog srca. 

Mnogi ljudi u ovakvoj situaciji uče vrlo naporno i otkriju da postepeno mogu da čitaju. Puno je 

bilo ovakvih primera. Jedan učenik koji nije umeo da čita je bio veoma uzrujan. Iznova i iznova 

se pitao: “Šta da radim?” Zaspao je s glavom na knjizi. Dok je bio u polusnu, otkrio je da su svi 

znaci u knjizi postali zlatni i svaka reč je poletela u njegov mozak. Kad se probudio, mogao je da 

pročita celu knjigu, iako nikad nije išao u školu. Osoba koja nije znala ni da napiše sopstveno 

ime, sada je mogla da pročita svaku reč u Džuan Falunu. Ova pojava je prilično uobičajena, ali 

ne može se steći težnjom. Ne možeš misliti da pošto se ovo desilo, možeš i sam probati. U tom 

slučaju ćeš to raditi s namerom ili vezanošću. U njegovom slučaju, on nije mislio da išta dobije. 
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On se samo istinski brinuo što ne može da dobije Fa. Njegovo srce je bilo drugačije. Zato ja 

kažem da kad učite Fa s istinskim i ispravnim mislima, vaša odlučnost je neverovatna. Čak i 

bogovi će smatrati da vam je odlučnost neverovatna, i zato se mogu desiti čuda. 

Naravno, engleska verzija Džuan Faluna ima isti efekat [kao kineska]. Ovo ne važi samo za 

engleski prevod; isto važi za sve verzije na drugim jezicima. Samo što ovaj Fa nije šire priznat u 

drugim nacijama, pa se sredina za kultivaciju nije razvila kao što je sada u Kini. Ljudi u Kini 

imaju relativno dublje razumevanje Dafe, pa se oformila sredina za kultivaciju u kojoj se oni 

mogu pogurati na više. 

 

Pitanje: Da li je potrebno odreći se svoje religije da bi se vežbala Falun Dafa? 

Učitelj: Puno puta sam govorio o ovoj temi religija. Ja nemam primedbe ako upražnjavate 

bilo koju religiju. Mi nismo institucionalizovana religija, pa nas nemojte tako posmatrati. Ali ja 

vam takođe saopštavam princip: kultivacija je vrlo ozbiljna stvar. Upražnjavanje religije je 

kultivacija. To je apsolutno kultivacija. Ako istovremeno želite da kultivišete i ovo i ono, šta 

onda tačno kultivišete? Ne možete dostići Ispunjenje na putu kultivacije zato što niste vežbali 

samo jedan put kultivacije. Zato vam svima kažem da od vas zavisi šta ćete izabrati da 

kultivišete. Ali takođe vam kažem da morate slediti jedan put kultivacije. Samo sledeći jedan put 

kultivacije možete dostići Ispunjenje; inače nikad nećete dostići Ispunjenje. To je sve što ću reći 

o ovome. 

Pošto se pojavilo pitanje religije, hteo bih da kažem još nekoliko reči. Ovde možda ima 

novinara koji se zanimaju za ovu temu. Ja sam rekao da mi nismo institicionalizovana religija. 

Konferenciju koju ovde imamo inicirali su i dobrovoljno organizovali učenici. Pošto oni zajedno 

rade vežbe i ovde u Kanadi su lokalni učenici, oni su samo hteli da međusobno podele svoja 

iskustva. Praktikanti na drugim mestima rade to isto. Svi su se dobrovoljno prijavili da urade šta 

mogu. Neki su iznajmili salu; neki su bili odgovorni za sakupljanje [iskustava]; neki su uradili 

ovo, neki ono—tako je ova konferencija sastavljena. Dafa po svojoj formi ne liči na 

institucionalizovanu religiju. 

Institucionalizovana religija ima mesto za obožavanje ili ako nema mesto za obožavanje, ima 

nekakav prostor ili kancelariju. Mi nemamo ništa od toga. Svako od nas je deo društva i ima svoj 

posao; mi radimo šta treba. Samo što učimo, kultivišemo se i vežbamo vežbe u slobodno vreme. 

Svi mi smo takvi, pa to nije ni blizu institucionalizovane religije. Mi nemamo molitvenu službu, 
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niti verske zapovesti, kao oni u budizmu. U institucionalizovanim religijama postoje određena 

pravila koja se moraju poštovati, i ako ne slediš ta pravila, to nije prihvatljivo. Mi nemamo ništa 

od tih stvari ovde. Možete doći i otići kad god hoćete, i niko vam ne komanduje niti vas 

ograničava. Odgovornosti preuzete prema učenicima koji vežbaju kultivaciju se ne odražavaju u 

ovoj dimenziji običnih ljudi. Pa zašto se nepotrebno vezivati za formalnosti običnih ljudi? Dafa 

nema formalnosti, pa kako je onda možete nazvati institucionalnom religijom? Mi nemamo 

spisak članstva sa imenima i adresama. Mi to nemamo. Umesto toga, neki praktikanti volonterski 

služe druge. Na primer, jedan učenik će se predstaviti i reći da svako ko želi da nauči vežbe 

može poći s njim. On želi da uradi nešto za druge, i on to radi dobrovoljno. Ipak to neki ljudi 

neće razumeti i reći će da je to religiozno. Za te ljude sve je jeres i sekta osim religija koje su 

široko priznate od ranije. Zato oni kažu da ste deo sekte. Šta je sekta? Mi nemamo formu religije, 

a još manje sekte. Svako zna da sekta ima sledeće osobine: Oni sakupljaju novac na nepošten 

način, varaju ljude, ili navode ljude da čine rđava dela. Oni nisu ispravni, oni su zlo. Ono što mi 

radimo, s druge strane, je da tražimo od svih vas da se kultivišete i budete dobri. Treba da mislite 

na druge kad radite stvari i da svoja zaduženja na poslu dobro obavljate. Treba da budete dobri 

ljudi u očima drugih. Kad od vas tražim da sve to činite, je li to sektaški? Ja vam nisam tražio da 

išta drugo radite. Samo sam zatražio od svih vas da budete bolji, da budete dobri ljudi, ili čak još 

bolji ljudi. Tražim od vas da budete još bolji od obične dobre osobe. Na kraju ćete postati 

izuzetne osobe i dostići Ispunjenje. 

 

Pitanje: Ja sam katolik i uvek osećam da moje molitve dobijaju odgovor. Mogu li se 

kultivisati u Falun Dafi i istovremeno nastaviti da se molim? 

Učitelj: Imam isti komentar: morate vežbati jedan metod kultivacije. Bez obzira koju praksu 

izaberete za kultivaciju, ja se neću mešati; možete se kultivisati u kojoj god želite. Ali ja vam 

savetujem: ako želite da se kultivišete, morate izabrati jedan metod kultivacije. Ne možete slediti 

jedno i drugo istovremeno. Ovo vam kažem da bih bio odgovoran prema vama. Ako mislite da 

možete otići na nebo sledeći Rimokatoličku crkvu, onda samo napred. Nemam primedbi. S druge 

strane, ako mislite da možete dostići ispunjenje kultivacijom u Falun Dafi, onda napred, 

kultivišite se. Tako ja gledam na tu stvar. Nema nikakvog načina da se neko natera da radi ovo ili 

ono. Ne ide ako u sebi to ne želite da radite, čak ni da vas bukvalno zaključamo tu i nateramo vas 



 8 

da to radite. Koja je korist ako mislima niste prisutni? Zato formalnosti nisu nešto za šta ja 

marim. Ići će samo ako vi sami to želite da radite. 

Uzgred, jedan novinar me je ranije upitao: “Da li mislite da je to što radite nešto najispravnije 

na svetu?” Rekao sam da mislim da je ovo što radim nešto najispravnije. (Aplauz) Ja od vas ne 

uzimam ni paru, već vam samo dajem stvari. Ja itekako radim nešto najispravnije! Ja činim stvari 

za vašu korist, da biste zaista mogli dostići Ispunjenje. Bez sumnje radim nešto naispravnije. 

Takođe bih iskoristio priliku da vam svima kažem da ja nisam protiv bilo koje religije, posebno 

ako su to ortodoksne religije kao što su katolicizam, hrišćanstvo, judaizam itd. Ja se nikad nisam 

protivio religijama, a to uključuje budizam. Ipak, možete li dostići Ispunjenje u tim religijama? 

Ko vam može pomoći da dostignete Ispunjenje u tim religijama? To je zbilja upitno. Mislim da 

je dobra ideja razmisliti o tome, radi vašeg večnog života. Ja se ne bojim da kažem da ako 

ozbiljno vežbate Falun Dafu, ja ću vam pomoći da dostignete Ispunjenje. Ako ste sada u 

drugačijim okolnostima ili ako ste s religijom, idite kod sveštenika ili osnivača te religije s 

pitanjem: “Možeš li mi pomoći da dostignem Ispunjenje?” Ako može, onda idite i vežbajte taj 

način kultivacije. To je sve što bih rekao o tome. 

 

Pitanje: Ima li veze između emocija i juen2? Moguće je uzdići se iznad i izvan emocija, ali da 

li je moguće uzdići se izvan i iznad juen? 

Učitelj: Emocije i juen su dve različite stvari, to su dva potpuno drugačija koncepta. Što se 

emocija tiče, to sam već jasno objasnio. Za šta žive ljudska bića? Oni žive samo za emocije. Bez 

obzira šta voliš i šta ti se danas dopada, tvoja sreća, ljutnja, tuga ili radost, šta voliš ili mrziš da 

radiš, kako želiš jedan posao, a ne želiš drugi, to kako ti se neko dopada a neko drugi ne, kako 

nekog voliš, ali ne voliš drugog, ili kako želiš jedno, a ne želiš drugo—sve tvoje želje potiču od 

tvojih emocija. Znači, ljudska bića žive isključivo za emocije. Ako hoćeš da se kultivišeš, moraš 

se uzdići iznad i izvan ovih emocija. Ako ne možeš da ostaviš emocije iza sebe, onda živiš 

unutar emocija. Emocije se na mnogo načina predstavljaju u običnim ljudskim bićima. Sve za šta 

si vezan, sve što ti se dopada, su vezanosti kojih ne možete da se odreknete. 

A sad hajde da govorimo o “juen.” Neki ljudi su danas došli ovde. Ja ću vas tretirati kao 

ljudska bića, bez obzira šta vas je dovelo ovamo—izveštaj za medije, dobiti Fa, dobiti neke 

podatke, ili lov na vesti. Pošto ste ušli ovde, ja ću vas tretirati kao ljudsko biće. Samo što postoje 

                                                             
2 juen—sudbinska veza, predodređenost. 
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različite vrste poslova. Čak i ako si špijun, ti i dalje imaš ljudsko srce, pa ću te tretirati kao 

običnog čoveka. Nije bitno šta radiš. Sav posao u ljudskom društvu je ništa drugo do posao za 

obične ljude. Ti si mogao da uđeš ovde i čuješ me kako predajem Fa, i posebno si čuo Buda Fa. 

Nije li to zbog sudbinske veze? Nadam se da ćeš ceniti ovo. Naravno, kad se detaljno priča o 

sudbinskim vezama, postoje mnoge vrste i aspekti, jer sudbinska veza je jedna vrsta prethodno 

oformljenog odnosa. Na primer, u prethodnom životu, ta osoba je dugovala drugoj osobi nešto, 

ili je počinila rđavo delo. U sledećem životu se to dvoje moraju sresti ponovo; on mora platiti 

ono što duguje. Ovo je juen jeda. A ako si se vrlo dobro ponašao prema njemu u prethodnom 

životu i on se zakleo da će učiniti sve što je potrebno, čak i da postane neko ko nosi tvoj teret, da 

bi ti to otplatio u sledećem životu, onda će on u sledećem životu nositi za tebe teret. Ona bi 

mogla postati tvoja žena, ili bi on mogao postati tvoj muž. Ili možda on postane neko ko ti puno 

pomaže. Ovo je drugačija vrsta veze, pod nazivom juen zahvalnosti. Juen koji je povezan s 

Dafom mogao bi biti plemenitiji juen. Možda smo u jednom trenutku bili rod ili dobri prijatelji 

među običnim ljudima. Bilo šta od toga može doneti sudbinsku vezu kako bismo u budućnosti 

ispunili taj juen. To je situacija. Pored toga, nadam se da nećete nauditi Dafi. To bi moglo doneti 

najgoru vrstu juana. To nikada nećete moći da otplatite, i večno ćete morati da plaćate.  

 

Pitanje: Bila sam dosta dobra kad sam nailazila na veća iskušenja, ali se plašim nekih malih 

životinja, kao što su psi i mačke, pa čak i leptira i komaraca.  

Učitelj: Onda si pomalo strašljiva. Biti strašljiv je zapravo vezanost, koju su stvorile tvoje 

predstave. Na primer, možda nisi volela bube kad si bila mala. Nisi ih volela, i čak su ti se činile 

vrlo prljave kad ih vidiš. Postepeno je stvoren takav način razmišljanja, dok na kraju nisi mogla 

da ih takneš, niti da im priđeš. Plašila si se da im priđeš. Postepeno si možda postala sve više u 

strahu. Ovo donosi ljudski, postnatalni, način razmišljanja. Zapravo, to se manifestuje kao jedna 

vrsta vezanosti. A ovakva vezanost se razlikuje od drugih vrsta. Kad imaš jasnu ideju šta želiš i 

kako želiš da dobiješ, to odražava jednu vrstu postnatalno oformljene misli. 

 

Pitanje: U mojim snovima, uvek spasavam ljude. Moje razumevanje je da treba da 

promovišem Fa da bi više ljudi dobilo Fa. 

Učitelj: Ovo je baš kao što sam malo pre rekao o predodređenosti. To može imati veze sa 

predodređenošću koju je tvoj život stvorio u različitim dimenzijama. Ipak ovo nije u direktnom 
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odnosu sa tvojom kultivacijom i napretkom. Samo se čvrsto drži Dafe i kultiviši se. Bez obzira s 

čim se sretneš, šta vidiš ili o čemu sanjaš, samo čvrsto budi u Dafi. Sve stvari s kojima si se 

susreo, video ili sanjao su ništa drugo do manifestacije stanja tvoje kultivacije. Na primer, to je 

baš kao neko ko ima puno natprirodnih moći, a ne želi ni da ih isproba, proveri. On ni jednom ne 

želi da ih upotrebi. On ne oseća da ima tu želju. 

 

Pitanje: Je li istina da bude, taoi i bogovi s različitih nivoa slede kosmičke promene dok 

obavljaju svoje stvari?  

Učitelj: Želje velikih bogova na visokim nivoima su kosmička klima. Delovanje svih bogova 

su specifične manifestacije kosmičke klime. Svi ti bogovi podržavaju nebesku volju. Ni jedna 

jedina stvar koja se desi u običnom ljudskom društvu nije slučajna, pa bez obzira koliko je jaka 

ljudska žudnja, ili šta ljudi žele da rade, ili koliko su dobro nešto isplanirali, oni to jednostavno 

ne mogu da ostvare. Nacija, zemlja, ili čak njen predsednik su možda vrlo dobro isplanirali 

stvari, ali obično njihova moć ne uspeva da ispuni njihove želje. Što se tiče ljudskog bića, bez 

obzira kako si planirao, šta želiš da učiniš, ili čega se bojiš, dobićeš šta treba da dobiješ, i nećeš 

dobiti šta ne treba da dobiješ. Po meni je sve predodređeno. Ljudska bića samo izvršavaju svoje 

odgovornosti u skladu sa onim što je predodređeno. Onda je sledeće pitanje: Ako je sve već 

rešeno, zar ne treba naprosto da plovimo sa strujom? Ljudsko biće je i dalje ljudsko biće. Pošto 

je u opseni, ono ne veruje u to. Ono će se i dalje boriti i nadmetati. Radiće šta mu je volja, i zbog 

ovog će proizvoditi karmu.  

Ko može garantovati da će on celog života zadržati zvaničnu poziciju, čak i u podzemnom 

svetu? Mnogi ljudi koriste svoj autoritet da za svog života učine mnoga dobra dela. Život ne 

postoji da bi se bilo ljudsko biće, pa tvoj život neće prestati da postoji samo zato što je tvoje telo 

od krvi i mesa umrlo. Tako se tvoj život nastavlja. Stoga će ona ljudska bića koja su relativno 

mudra i istinski inteligentna iskoristiti pogodne prilike da stvore još bolje uslove za svoje buduće 

živote. Drugim rečima, oni čine mnoga dobra dela. S druge strane, i dalje ima drugih koji koriste 

svoju moć da čine rđava dela. To je jedino što ljudsko biće može. To će reći, uvek kad se nešto 

desi, tvoj je sopstveni izbor šta radiš i radiš li dobru ili lošu stvar. Znači da ovako nešto postoji i 

ljudska bića se svako na svoj način ponašaju prema ovome. 
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Pitanje: Menjati se znači pretraživati svoje unutrašnje biće. Da li formiranje, stagnacija i 

degeneracija znači automatsku popravku?  

Učitelj: Pitanje formiranja, stagnacije, degeneracije i popravljanja nema nikakve veze sa vašom 

individualnom kultivacijom. Kultivisati se znači pretraživati svoje unutrašnje biće i otkriti svoje 

nedostatke, vezanosti i loše misli, kao i naći načine da se bolje kultivišemo i oslobodimo loših 

misli. Ovo je kultivacija kroz traganje unutrašnjim bićem. Formiranje, stagnacija i degeneracija 

su obrazac koji se dešava u univerzumu, i kad nešto što je postalo loše, treba ga popraviti, to je 

pitanje kojim se bavi Fa, a ne lična kultivacija. 

 

 

Pitanje: Pošto mi ne znamo principe viših nivoa nakon što dostignemo Ispunjenje, da li 

ponovo možemo pasti čineći loše stvari? 

Učitelj: Svima je smešno. Drugim rečima, ti i dalje zamišljaš stvari prosvetljenih bića 

ljudskim mislima. Na taj način to nikad nećeš moći da shvatiš, niti je to moguće. Kad osoba 

dostigne Ispunjenje, ona ima božanski um, a ne ljudski. Njegov način razmišljanja i početna 

tačka za razmišljanje potpuno se razlikuju od onih koje ima ljudsko biće. Pored toga, sredina i 

domen u kome je, takođe se razlikuje, to uopšte nije isto. Ne postoji koncept ne razumevanja 

principa, jer ne možete dostići taj nivo ako ne razumete principe tog nivoa. Zašto? Da li znate 

zašto vam se govori da više čitate Fa i da više čitate knjigu tokom svoje kultivacije? Kad 

dostignete neki nivo, morate poznavati principe tog nivoa i Fa tog nivoa da biste mogli biti na 

tom nivou. A zbog toga što vaše telo i dalje vežba kultivaciju, vi ćete svakako imati ljudske 

misli. Nije dozvoljeno da ljudski um zna tolike principe Fa, pa vašoj ljudskoj strani nije 

dopušteno da zna toliko puno o vašem poimanju Fa tokom kultivacije.  

U Džuan Falunu, ja vam uopšteno predajem Fa da bih probudio vašu pravu svest. Kako se 

ljudskim bićima može dopustiti da znaju pravi Fa? Zato tokom vaše kultivacije možete samo 

osetiti da odjednom razumete situaciju, ili da iznenada shvatate princip, ali to obično ne možete 

objasniti ljudskim jezikom. Kad to izustite, više nije ista stvar. Ali uvek kad shvatite taj princip, 

vi ste zaista na tom nivou. Dopušteno vam je da shvatite princip samo uopšteno, uprošćen i sažet, 

sićušan delić. Kad bi osobi bilo dopušteno da zna specifičan, ogroman princip u celosti, zar ne bi 

ljudska strana te osobe bila na nivou bude? Kako se to može dopustiti?! Ne može se dopustiti. Vi 

se i dalje kultivišete i imate da se oslobodite ljudskih vezanosti, pa vam se ne može dati da znate. 
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Tako malo vam se dopušta da znate, ali to je i dalje manifestacija vašeg napretka. Do onog nivoa 

dokle ste se kultivisali, poznavaćete principe tog nivoa. U deliću sekunde, kad taj deo vas 

završava kultivaciju i razdvaja se od vas, on je već shvatio sve principe na tom nivou.  

 

Pitanje: Dok plime prosejavaju pesak i ljudi prolaze velike testove i poteškoće, neki bi mogli 

otpasti ili odustati. Da li tada da im pomognemo ili da ih ostavimo da to sami reše sa sobom? 

Učitelj: Kultivacija je baš kao plima koja prosejava pesak od zlata. Oni koji ne mogu da 

istraju mogli bi biti prosejani. Ono što ostane je zlato koje sija, pravo zlato koje zbilja može 

dostići Ispunjenje. Samo što je ovih manje. Kultivacija je ozbiljna stvar, pa prolazeći kroz 

iskušenja i poteškoće, osoba apsolutno ne može biti neoprezna u kritičnom momentu. Najvažnije 

je koji će sledeći korak preuzeti i kako shvata to. Pošto ste to sagledali, ako mu možete pomoći, 

onda mu pomozite. U redu je reći mu i probuditi ga. Naravno, u kultivaciji je unapred određeno 

kako on treba da postupi u svakom testu, kako da postupi u svakoj poteškoći, i kako da se 

oslobodi svake vezanosti. Ako propusti priliku, vrlo je teško dobiti je ponovo, posebno u 

prelomnom trenutku koji određuje može li on dostići Ispunjenje, ili ne. Ako neko ne prođe važne 

testove, on će zaista izgubiti ovu dobru priliku. Možda će imati novu šansu, ali mogu reći samo 

“možda.” Samo vrlo temeljito učenje Fa i građenje vrlo čvrstog temelja može ti pomoći da 

prođeš test. To je nešto za šta moraš biti mentalno spreman, ili nešto što će ispasti dobro ako 

naprosto to želiš. 

 

Pitanje: Uvek kad vas vidim ili gledam kako predajete, navru mi suze. Nekim ljudima je ovo 

čudno. Kako da im objasnim? 

Učitelj: Ne moraš objašnjavati jer ne moraš drugima pokazivati svoje kultivaciono stanje. U 

stanju kultivacije, ti kultivišeš sebe, i ti sam se popravljaš. Što se tiče tih suza, mnogi od vas su 

zapravo prošli tu fazu. Većina vas je to prošla, pa ti nisi jedini koji je to doživeo. Neki ljudi su 

život za životom čekali da dobiju ovaj Fa. Posle toliko muka i doživevši svakojake teškoće, oni 

su konačno pronašli ovaj Fa. Neka svi razmisle: Kakav je to osećaj! Ljudsko biće ima stranu koja 

shvata, kao i stranu koja ne shvata. Najpovršinskija strana ljudskog bića je izgubljena i 

neprosvetljena, a strana koja postoji u drugoj dimenziji je vrlo svesna. Ljudsko biće radi stvari 

koje su ili dobre ili loše. Ocena o njemu i njegovo karmičko vraćanje su nešto što je apsulutno 
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pravedno. Možeš reći da nisi svestan, ali ti si nesvestan samo na površinskom nivou, jer si pao u 

neznanje. Zato si nesvestan, ali takođe imaš stranu koja je svesna. 

 

Pitanje: Neki ljudi su veliki entuzijasti za širenje Fa, dok drugi nisu. Zašto ima razlike? 

Učitelj: Neki ljudi naprosto nemaju želju za tim. Nije da oni ne mogu da se kultivišu; 

zapravo, oni su se možda vrlo dobro kultivisali. Samo što nemaju entuzijazam za to. Puno je 

takvih ljudi. 

S druge strane, ima ljudi koji imaju želju i žele da čine dobro za druge. Ti ljudi nisu manjina. 

To nema nikakve veze sa vašom sposobnošću da vežbate kultivaciju, ili dostignete Ispunjenje. A 

pošto ja mislim da praktikanti moraju misliti o drugima, kad dobiješ nešto najveće, želiš to da 

saopštiš drugima, da bi više ljudi moglo biti spaseno. Često je ovo slučaj. Pored toga, ponekad 

može biti da želite da ispunite obećanje ili pronađete prijatelje i rođake iz brojnih prethodnih 

života, da bi oni mogli dobiti Fa. 

 

Pitanje: Hoće li oni koji ne veruju u Fa jednog dana shvatiti da su propustili priliku? 

Učitelj: Oni će možda imati priliku, a možda neće, jer istorijski niko nikad nije obraćao 

pažnju na one koji su eliminisani. A oni koji se nisu dobro kultivisali, ili oni koji nisu vredno 

vežbali u početku, ali su kasnije počeli marljivo napredovati će žaliti zbog toga. Oni će imati 

priliku da žale. 

 

Pitanje: Puno godina sam čekao ovu Dafu. Ne mogu da se ne upitam: “Zašto je za mene 

priređeno da ovako kasno dobijem Fa?” 

Učitelj: To može biti odlučeno nakon kompletne ocene osobe, ili može biti zbog nečeg 

drugog. Kad je prenošen Fa, mi nismo koristili nikakve medije ili publicitet da to oglasimo. Ja 

nisam išao tim putem. Nisam to radio jer sam video toliko lažnih i nepoštenih stvari koje veličaju 

sebe u reklamama. Kao takvi, ljudi neće obraćati pažnju na pravu stvar, misleći da ste i vi 

prevaranti. Veličati sebe kao što čine oni koji se pojavljuju u reklamama bilo bi neodgovorno 

ponašanje prema Dafi, pa mi nikad nismo krenuli tim putem da bismo održali ozbiljnost Dafe što 

je više moguće. Neki ljudi su možda zbog toga kasno dobili Fa. Bez obzira, dobili ste Fa, pa o 

tome ne treba puno da mislite. Ništa ne brinite i kultivišite se. 
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U drevnoj Kini je postojala izreka da onaj ko u zoru stekne Tao, u sumrak može da umre. 

Pošto si sada dobio Fa, čega se bojiš? Jedino ostaje da se vidi kako ćete se kultivisati. Zapravo, 

puno je predodređenih ljudi koji još nisu dobili Fa. Kad nas ti neodgovorni ljudi u medijima koji 

nisu zaista shvatili, kleveću, ti ljudi možda zaista gube svoju šansu. To je zbilja šteta. Sadašnje 

ljudsko društvo se toliko srozalo da neki novinari i ne pokušavaju da vas istinski shvate, već 

umesto toga daju proizvoljne komentare, ili elaboriraju svoje zaključke na osnovu sopstvenih 

ideja i mašte. Oni misle da je istina ono što su postnatalno naučili, ili shvatili; znači da oni imaju 

smelost da ovako rade. U ovom času ima puno ljudi koji su predodređeni, i nekih koji su veoma 

predodređeni, ali još nisu dobili Fa. 

 

Pitanje: Pre nego što sam počeo da učim Dafu bio sam gej. Nisam do kraja shvatio pitanje 

demona požude. Ne znam kako ovo da razrešim. 

Učitelj: Evo kako ja to vidim: ako učiš Dafu da bi rešio to pitanje, na kraju ga možda nećeš 

rešiti. Jer Fa je vrlo ozbiljan; on služi ljudskim bićima da dostignu Ispunjenje. Ne predaje se da 

bi obični ljudi rešavali svoje probleme. S druge strane, ako si zaista opredeljen da se kultivišeš u 

Dafi i možeš da se disciplinuješ po standardima za pravog kultivatora u svemu što činiš, i ako se 

kultivišeš otvoreno i dostojanstveno, mislim da ćeš ovaj test momentalno proći. (Aplauz) 

Zapravo, kad mnogi od vas ne mogu proći testove s kojima se susrećete, to je sve zato što 

posustajete i ne možete se odreći malih stvari ljudskih bića. Rezultat će biti da se testovi 

produžavaju. Ako zaista možeš da presečeš vezanost i kreneš putem kojim želiš, sve će se 

promeniti. Ovo posebno važi za stvari koje te ometaju dok učiš Fa. To se brzo može promeniti.  

 

Pitanje: Učenici izgleda da pokazuju svoje poštovanje prema učitelju na način koji je pomalo 

previše formalan i s ljudskim osećanjima. 

 Učitelj: I ja sam to primetio. I ranije ste me pitali o ovom i ja sam već dao odgovor. Ne 

zanima me koji oblik stvari preuzimaju, ali u odsustvu formi poput konferencija za razmenu 

iskustava i grupnog vežbanja, kakve danas održavate, ne bi postojalo mirno i harmonično polje 

oformljeno kad su kultivatori zajedno. Ne biste imali sredinu gde se teme za razgovor među 

kultivatorima baziraju na plemenitim razumevanjima. Teme o kojima se govori među običnim 

ljudima su vezane za ličnu korist. Ljudska bića hiljadama godina nastavljaju da pričaju o istim 

stvarima; jedina razlika je što se danas koriste moderniji izrazi. Odsustvo sredine koju pružaju 
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kultivatori doneće ozbiljne teškoće u vašoj kultivaciji, vašem Ispunjenju i vašoj marljivosti. Baš 

kako je danas jedan učenik rekao u svom iskustvu: Činilo mu se da mu je išlo jako dobro nakon 

dva meseca samostalne kultivacije kod kuće jer je mislio da je jako pametan. Ali je osetio razliku 

kad je kročio u ovu sredinu. Zbog ove sredine, svako može da pomogne drugima da idu napred i 

popravljaju se, što je sjajno! U ljudskom svetu ne možeš pronaći nijedan deo čiste zemlje. Ako 

odeš na versko mesto, [ustanovićeš] da oni danas pričaju o novcu i politici. Čak i seksualne stvari 

su ušle u religije. Naša Falun Dafa je jedini deo apsolutno čiste zemlje. (Aplauz) 

Neki novinari ne shvataju zašto  preko 100 miliona ljudi vežba ovu praksu. Ovo što sam sada 

rekao je odgovor na njihovo pitanje. Ovo je jedini preostali deo čiste zemlje u ljudskom svetu. 

Ovakva sredina zbilja može da unapredi moral ljudskih bića i učini ga plemenitim. Može ih 

pretvoriti u dobre ljude, i takođe može da promeni vrlo loše ljude i vrati ih u njihovo najbolje 

stanje. Sad mi recite šta je to što može da postigne sve ove stvari, osim Dafe? Mi to možemo, i 

zato tako puno ljudi dolazi. 

 

Pitanje: Da li je potrebno da mi se ukloni deo veštačkog krvnog suda koji mi je ranije 

implantiran tokom hemoterapije?  

Učitelj: Ne brinite za operacije koje ste imali i šta je ranije rađeno s vama. Ako ste pravi 

kultivatori, sve se može desiti. Ranije smo imali kultivatora koji je svojoj nozi imao čelične 

šrafove i pločice. Njemu su kosti i neki drugi delovi tela zamenjeni. Kasnije je ustanovio da je 

sve to bez traga nestalo, i da mu je telo u savršenom stanju. (Aplauz) Međutim, ja s druge strane 

nisam tu da bih ovo to radio za obične ljude. Ovo radim za kultivatore, da mogu dostići 

ispunjenje. Ovo se nikako ne može postići ako si vezan za težnju. 

 

Pitanje: Otkad učim Falun Dafu, nalazim da energetska struja unutar mog tela postaje sve 

jača i jača. Sad mogu da privlačim predmete svojim magnetskim poljem, ali istovremeno često 

moram da boravim  na suncu da bih dobio energiju. 

Učitelj: Moram reći da je ovo u početku bilo nešto dobro. Kasnije si se, međutim, vezao za 

to, i oformio ovu vezanost. Mislio si da je sjajno što imaš ovu natprirodnu moć, i bio si vezan za 

nju. A cilj kultivacije i dostizanja Ispunjenja postao ti je manje važan od posedovanja ove moći. 

Zato će ona gubiti svoju moć, i onda ćete čak izgubiti samu moć. Tebi se čini da si sposoban da 
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apsorbuješ sunčevu svetlost ili neku drugu energiju da bi to nadoknadio, a nalazićeš da postaje 

sve slabija i slabija. Takvo obnavljanje je toliko beznačajno da se svodi na ništa. 

Svima sam jasno rekao u Džuan Falunu i Hong Jinu da “Natprirodne moći nisu ništa 

značajno.” To su nusproizvodi oformljeni tokom kultivacije. Nikad ne bi trebalo da ih tretirate 

kao cilj u vežbanju kultivacije. Ako to budete radili, nikad nećete dostići Ispunjenje. Razvijanje 

vezanosti gradi zid koji blokira vaš put prema Ispunjenju, i preko njega nećete moći preći. Samo 

odustajanjem od svih vezanosti obične osobe možete se popeti i preći ga, i poći prema 

Ispunjenju. Mnogi od vas koji ovde sedite, u času kad bih uradio malenu stvar da vam 

pomognem, vi biste prikazali velike božanske moći. Ali ja to ne mogu jer vas moram ostaviti da 

vi dostignete Ispunjenje. U toku vaše kultivacije mogu se prirodno razviti neke natprirodne moći, 

pa je najbolje ne smatrati ih nečim važnim. Nemojte previše mariti za njih, i nemojte misliti o 

njima. Ako ih imate, imate ih; nije važno. Šta su one kad se uporede s budama i bogovima? 

Natprirodne moći nisu cilj kom vi težite. Ono čemu vi težite je mnogo više i veće, dok ne 

dostignete Ispunjenje. Onda ćete imati velike božanske moći, i nema ničeg što one ne mogu. Ako 

možete biti čvrsti i odlučni i raditi baš kao što sam malo pre rekao, vaše natprirodne moći će 

moći da postaju sve jače i jače. Jer tokom kultivacije, sve natprirodne moći će se postepeno 

ojačavati energijom. Mislim da ste shvatili odnos između toga kako to može biti dobra ili loša 

stvar.  

 
Pitanje: Tokom našeg procesa kultivacije, može li se prvobitna materija promeniti pre 

dostizanja domena koji je na visini originalnog? 

Učitelj: Zapravo, nisi pažljivo učio Fa. Ovo sam rekao: Mi započinjemo transformaciju s 

najmikroskopskijom supstancom vašeg života i s najmikroskopskijom supstancom koja je 

stvorila vaš život. Gde je onda najmikroskopskija supstanca vašeg života? Ja vam nisam rekao. 

Ona može biti ekstremno mikroskopska, ili ne. Ovo je originalno značenje mojih reči. 

Najpovršinskiji deo vas nije dostigao tako visok domen kao što je bio originalni. Ja ne kažem da 

niko od vas nije dostigao taj domen, već samo to da sam ja učinio da se vi kultivišete unazad.  

Znate, ranije u Kini, kad su ljudi pričali o kultivaciji, ljudi iz mnogih regija su to mogli 

shvatiti. Tokom procesa kultivacije, promene bi obično počele na površinskom nivou. Fizičko 

telo sačinjeno od molekulskih čestica počinjalo je da se menja, a za tim je sledio drugi sloj 

molekulskih čestica. Promene su se neprekidno širile na mikrokosmičkije čestice i to se 
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nastavljalo ona ovaj način. Ovo je bio put kojim su oni išli u svojim putevima kultivacije. U 

skladu s tim, malo pošto bi započeli kultivaciju, oni bi mogli prikazati velike božanske moći. 

Njihova spoljašnjost bi se potpuno promenila u nešto drugo. Ali svi razmislite: ja trenutno 

predajem ovaj Fa u običnom ljudskom društvu, pa ne mogu dopustiti da praktikanti ometaju 

obično ljudsko društvo dok su njegov deo. Istovremeno, obično ljudsko društvo može vam 

pružiti sredinu za kultivaciju, pa ne smemo remetiti takvu sredinu. Zato izgleda da ste isti kao 

obični ljudi. Potrebno je da imate posao i stvari koje ćete postići u društvu. Ljudi će vam pružati 

mogućnosti da se kultivišete u običnom ljudskom društvu. Oni će vam praviti probleme i stvarati 

vam bol, pomoću kojeg se možete popraviti i ukloniti karmu. Prolazeći svaki test kako treba, vi 

ćete se uzdizati. Zato se ova sredina ne sme narušiti. 

Ovde se možemo kultivisati samo ako ne remetimo ovu sredinu. Zato mora postojati metod 

kultivacije koji odgovara ovakvoj sredini. Njime se mora izvesti da se na površini dešava manje 

promena nego na mikroskopskim nivoima. U prošlosti su ljudi transformisani počev od 

površinskog nivoa, ali ja sada transformišem vaše biće počev od najmikroskopskijeg nivoa. Ipak 

vam kažem da to niko nije radio na ovaj način u prošlosti. Jer neka ljudska bića koja su tu danas 

dolaze sa veoma visokih nivoa. Čak ni oni koji su nameravali da vas spasu nisu bili s tako 

visokih nivoa kao što su vaši, pa kako oni mogu da transformišu vaše poreklo? Možda ste 

razumeli ovo što sam sada rekao. To treba da vam kaže da niko u prošlosti nije uradio takvo 

nešto, ali ja to sada radim. Vaše poreklo je vaše pravo biće. To je izvor vašeg uma i vaših misli; 

odatle potiče motiv za sve ono što želite da uradite. To je vaše pravo ja. Reči i način razmišljanja 

koji prikazujete među običnim ljudima su samo nešto preneseno na površinu, nivo po nivo. Dok 

prolazi kroz različite nivoe, na to se pridodaju predstave različitih nivoa i domena. Kad dospe do 

ljudskog nivoa, manifestuje se u obliku reči, misli i ponašanja. 

Vaš najmikroskopskiji deo je vaše pravo biće, i ja počinjem da vas transformišem od 

najmikroskopskijeg nivoa. Ipak to znači da se vaš površinski nivo uopšte ne menja. Vi ste 

kultivatori, na kraju krajeva, i razlikujete se od običnih ljudi. Zato ja moram da uklonim te stvari 

koje mogu da utiču na vašu kultivaciju i eliminišem veliku većinu tih loših stvari. Čak moram da 

vam uklonim bolesti, koje mogu uticati na vašu kultivaciju. Neki ljudi kažu da je Falun Gong 

magičan; čim počneš da vežbaš, nestale su ti bolesti. Da, zaista, pravi kultivator će se odmah 

promeniti. Njegove bolesti će momentalno biti uklonjene. Mada, ako ovde dolazite s ciljem da se 



 18 

oslobodite toga, onda to nikad nećete postići, jer ja nisam ovde da bih to radio za obične ljude. Ja 

to radim da bih omogućio mojim kultivatorima da dostignu Ispunjenje. 

 

Pitanje: Može li se energija seksualne ljubavi pretvoriti u spiritualnu energiju? 

Učitelj: Svima ću vam reći da ona nema nikakvu energiju. To su samo osećanja i ljudska 

telesna vrelina. To je jedna vrsta uzbuđenja, koje se generiše iz snažne vezanosti za vaša 

osećanja, plus instinkti vašeg ljudskog tela. Povodom ove vrste uzbuđenja, ljudi u polju medicine 

znaju da je potrebna supstanca pod nazivom kalorija da bi se postiglo to uzbuđenje. Kad  kalorije 

potroše, vi ćete se umiriti i osećati umor. Možda ste primetili kako se neki mladi ljudi osećaju 

toliko živahno da im uvek treba da rade nešto, do te mere da skakuću dok hodaju. Oni naprosto 

imaju previše telesne vreline. Znači da to nije oblik energije i nikad to nemojte tretirati kao oblik 

energije. 

 

Pitanje: Kad smo harmonizovani sa istinom univerzuma, u kojoj formi ćemo postojati? 

Učitelj: Ništa slično vam nikad nisam rekao. Možda ste naučili neke stvari iz drugih čigong 

praksi, poput čigonga Tao škole. Kad sve što osoba radi i svaka njena misao se slaže s zahtevima 

Fa, to je onda život koji je dostigao Ispunjenje. Mnogi ljudi kažu da buda nema lik. To je teorija 

kineskog zen budizma—nema bude i nema lika. Sam poglavar Bodidarma je rekao da će njegova 

Darma moći da se prenosi samo šest generacija, jer posle toga više neće biti ničeg da se predaje. 

Od drevne Kine do Kulturne revolucije, zen budizam je smatran “kopanjem u bikovom rogu.” U 

tim danima stalno su vođene debate između zen budizma i drugih škola religije. Zapravo, zen 

budizam je prestao da postoji posle Song dinastije [960–1279], što znači da je u Kini prestao da 

postoji pre više od hiljadu godina. Ipak su ljudi u kasnijim generacijama stalno imali osećaj da su 

principi kojima je učio poglavar Bodidarma bliski filozofiji običnih ljudi, pa su neki ljudi to 

smatrali filozofijom i tretirali ga kao najviši nivo filozofije. Neki ljudi se ponašaju iracionalno i 

apsurdno, kao da su se prosvetlili u osnove njihove filozofije. Zapravo, to je vrlo nizak nivo 

razumevanja. Zbog toga što je nizak, običnom čoveku je to lako da prihvati. 

Buda ima lik, a njegovo telo je sačinjeno od mikroskopskijih čestica, koje su takođe 

napravljene od materije, pa ih ljudska bića ne mogu videti svojim očima. Međutim, samo zato što 

ne možeš da ih vidiš, ne znači da ne postoje. Od celog elektromagnetnog spektra, ljudi mogu da 

vide samo vidljivu svetlost, što je skoro ništa. Sve što vidite se reflektuje iz vidljive svetlosti. 
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Ono što se ne može reflektovati iz vidljive svetlosti se ne može videti. Možete li poreći njegovo 

postojanje? Danas u SAD  ima veoma moćnih teleskopa. Mnoga nebeska tela koja su pronađena 

mogu se videti samo sa svetlom koje je izvan vidljive svetlosti, poput X-zraka, gama zraka, 

infracrvenih talasa i ultraljubičastih talasa. Samo pod tim okolnostima ih možete videti. Možete 

li reći da oni ne postoje? Da ste pre otkrića ovih teleskopa tvrdili da ova nebeska tela postoje, zar 

vas tvrdoglavi ljudi ne bi optužili da slepo verujete u to, bez dokaza? Baš kao ono o čemu danas 

govorimo; kad kažeš da si video rajeve buda i same bude, neki ljudi naprosto ne veruju da je to 

moguće. Pošto su vaše oči sačinjene od molekula, a ne atoma, vi ne možete videti ništa što je 

sačinjeno od sloja atomskih čestica. Telo bude je sačinjeno od atoma, pa kako biste ga mogli 

videti? To znači da oni nisu unutar raspona vidljive svetlosti. 

 

Pitanje: Hoće li svi životi na Zemlji skončati? Ili će u odgovarajućem trenutku nastati 

promena? 

Učitelj: To je tema o kojoj ovde ne govorim. Bilo istina ili ne, po mom mišljenju, vi ne treba 

da brinete o tome. A zašto? Neka svi razmisle: Ništa ne postoji slučajno u univerzumu. Samo što 

ljudska bića ne veruju u postojanje bogova, dok oni svuda postoje, širom svog univerzuma. 

Ljudska bića se usuđuju sve da učine; njihov moral je opao do krajnosti. Neka svi razmisle. 

Danas ljudska bića rade šta god hoće. Oni tek tako ubijaju druge, kad imaju oružje, oni se 

usuđuju da ubijaju ljude. Njihove misli i predstave su neobuzdane. Pad ljudskog morala je učinio 

da se ljudi usuđuju sve da učine. Mnogi ljudi kažu to zato što su ljudska bića toliko posrnula, 

dešavaju se brojne katastrofe u različitim delovima sveta. Što su ljudska bića gora, ima više 

katastrofa.  

S druge strane, danas 100 miliona ljudi uči Dafu. Bez obzira na to koliko ljudi može da 

dostigne Ispunjenje, ti ljudi su barem postali dobri ljudi. Kad bi se sve skončalo, šta bi se desilo s 

tim dobrim ljudima? Posebno danas, svi ovde su sposobni da vežbaju kultivaciju i odlučni su da 

se kultivišu u Dafi. Šta će se desiti s tim dobrim, plemenitim ljudima? Zato vam svima govorim 

da dok god vežbate kultivaciju, uopšte ne treba da brinete o drugim stvarima. Ne brinite za 

katastrofe. Kad bi se desila katastrofa, to s vama ne bi imalo nikakve veze. (Aplauz) Ali loši ljudi 

to ne bi mogli da izbegnu. 
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Pitanje: Učitelj je rekao da postoji vrsta ljudi čije su urođene supstance i izdržljivost 

ograničeni, pa se ne mogu kultivisati do visokih nivoa. 

Učitelj: Ljudi u ljudskom društvu, ljudi današnjice dolaze sa najrazličitijih nivoa. Neki su s 

niskih nivoa, pa možda neće moći da se kultivišu mnogo visoko. Ipak ne bi trebalo da imaju 

problem da odu izvan Tri domena i postignu Ispunjenje. Ali oni ne mogu dostići više nivoe, čak 

ni ako to žele. Nije mala stvar kultivisati se u Fa i dobiti Fa. Ovaj put se radi o repozicioniranju 

postojanja bića, i ako se osoba nije rodila s puno toga, to se da nadoknaditi. Ali ima nekih ljudi 

koji čak ne zaslužuju da dobiju Fa. A ima drugih koji apsolutno ne mogu dobiti Fa. 

 

Pitanje: Ja mislim da velika moć Dafe sve može da promeni. Zašto Dafa ne može da promeni 

tu vrstu ljudi? 

Učitelj: Da vam kažem sledeće. Regularni buda, recimo Tatagata: sve u ljudskom društvu bi 

se moglo promeniti potezom ruke bude Amitabe, bude Šakjamunija, Isusa ili Svete Marije. Kako 

oni ne bi mogli imati moć da to promene? Zašto to onda ne učine? Jer su ljudska bića činila loše 

stvari, i to su svojom voljom činila. Činili su to jer su hteli. Kad bih vam ja eliminisao karmu 

potezom ruke i kad bi vaše loše stvari nestale, onda biste se okrenuli i nastavili da činiti rđave 

stvari i da gomilate karmu. Zašto bih to onda učinio? Ako neko želi da spase ljudska bića, onda 

to nije način. Mora se omogućiti ljudskim bićima da razumeju principe i da im se srca promene. 

To je istinsko spasavanje ljudi. Čak i Tatagata ima tako veliku moć, pa je ovoj Dafi univerzuma 

vrlo lako da promeni osobu. Juče sam vam dao primer, vrlo jednostavan: To je baš kao visoka 

peć. Ako iver upadne u nju, on u trenu nestaje. Ni traga mu ne možete naći. Unutar Dafe, ljudska 

bića su baš kao taj iver. Zašto od vas tražim da se kultivišete? Kad bih vas zaista re-kreirao s 

Dafom, umesto da vam omogućim da se sami kultivišete, vaš život od mikroskopskog nivoa do 

površinskog nivoa više nikad ne bi bio vi. Svako vaše pamćenje, misao i oblik postojanja bi se 

promenili. Ne biste znali ko ste. Ovo se zove re-kreacija. To je nešto sasvim strašno. To nije 

spasavanje ljudi. Zašto bi postojalo spasavanje ljudi? Nije da Fa nema tu moć; radi se o tome da 

Fa ljudima pruža tu priliku.  

 

Pitanje: Kako se postupa prema nedaćama tokom kultivacije? Jeste li vi iskusili neku vrstu 

nedaća koje mi doživljavamo tokom kultivacije?  
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Učitelj: Ovo pitanje postavlja nov učenik. Ja nikad nisam želeo da pričam o mojim ličnim 

pitanjima. Ali jednu stvar ću vam istaći: Vi ste kultivatori, ali ja nisam. Svako od vas bez 

izuzetaka mora da se pridržava standarda za kultivatore. Svi vi morate dostići domen i standarde 

za kultivaciju. Dok ja nisam kao vi. Ja sam ovde da bih vas učio ovaj Fa. Teškoće koje ja trpim 

su teškoće živih bića iz svih domena. Ja ni sa kim ne mogu podeliti ono što doživljavam; vi to ne 

biste mogli shvatiti. Vi mislite da je kultivacija laka. Sve što sam vam rekao je da sam ja 

eliminisao polovinu vaše karme da biste mogli da se kultivišete. Ali u stvarnosti, samo ovo 

razmislite: U ovom univerzumu, hoće li loše stvari koje ste učinili u prošlosti biti naprosto 

namirene time što se vi kultivišete? Ja sam rekao sledeće. Rekao sam da znam zašto je Isus 

morao biti raspet. Zar njegov otac, Jehova, nije mogao da ga oslobodi? Zar nije mogao da 

iskoristi sopstvenu moć da se oslobodi? Zar je morao biti zakucan za krst? Ove stvari nisu kako 

ih vi možete zamisliti. Spasavanje ljudi je nešto izuzetno teško. Neki ljudi duguju drugima 

zahvaljujući rđavim stvarima koje su činili kao obični ljudi život za životom, i tako generisali 

karmu. Ovi dugovi zauvek ostaju vezani za njih, i toga se ne mogu osloboditi život za životom. 

Neki ljudi su, međutim, nakupili dugove na različitim nivoima kad su pali s tih nivoa, i to su 

dugovi koji se duguju bogovima. Kako to da otplate? Zato spasavanje ljudskog bića nije prosta 

stvar. Ljudi u nekim religijama kažu da će oni spasavati ljude jednom kad završe kultivaciju. Ja 

kažem da je to vezanost. Kako oni mogu da razvežu ukrštene mreže karme koje sputavaju 

ljudska bića? Te mreže karme idu znatno izvan i iznad nivoa spasioca. Je li spasiti ljudsko biće 

tako prosto?! To je sve što bih rekao o tome. 

 

Pitanje: Učitelju, molim vas recite nam šta možemo da uradimo sprečimo da vas idolizuju.  

Učitelj: Potpuno razumem vaša osećanja. Takvi ste jer znate šta sam vam ja dao i čega sam 

vas sve oslobodio da bih vas od običnih ljudi punih karme pretvorio u kultivatore; potpuno 

razumem vaša osećanja zahvalnosti. Neki ljudi žele da sprovedu neki ritual da bi pokazali 

poštovanje prema Učitelju. Ne mogu reći da ne treba da me poštujete, jer ja sam vaš učitelj, na 

kraju krajeva. Treba da me poštujete. Ipak, ja ne pridajem značaj formi. Neki ljudi nemaju visok 

nivo razumevanja kao mnogi drugi učenici i oni osećaju da su dužni ako ne učine nešto da 

pokažu svoje poštovanje prema Učitelju. A zapravo oni nisu učinili ništa loše. Ali ja sam govorio 

o principu: Nekim ljudima se čini da će moći da postanu bude, samo ako budu obožavali bude i 

gradili hramove. Ja bih rekao da je to šala. Buda Šakjamuni je rekao da je Fa s namerom 
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prolazan poput mehura od sapunice. To su aktivnosti pune namere, i to je ništa. Može samo 

omogućiti ljudima da skupe nešto vrline običnih ljudi. Mislite li da ste za bude sagradili taj 

hram? Sad kad ste sagradili hram, moraju li tu doći bude? Možete reći da sad kad ste sagradili 

hram, bude moraju doći. Da li bude treba da slušaju vaša naređenja i dođu? Ne ide to tako. Neki 

ljudi se klanjaju i misle, “Pošto ti se klanjam, ti me moraš blagosloviti i štiti me i dovesti me do 

Ispunjenja.” Mislite da bude imaju um običnih ljudi—mislite da ja treba da budem srećan pošto 

mi ukazujete poštovanje i govorite mi lepe stvari! Mislite li da ću se ja ponašati kao neki čovek 

na moći u svetu običnih ljudi, pa ako oblećeš oko mene i laskaš mi iz dana u dan, ja ću biti 

obavezan da te uvrstim u kadar i dam ti povišicu? Ljudska bića su humanizovala i 

emocionalizovala bude. Oni uopšte nisu takvi. Ja ,prema  tome, od vas ne tražim da se prema 

meni ponašate na neki određeni način. Ali na nekim mestima, na primer, neki učenici su navikli 

na svoje lokalne običaje. Oni misle da je to dobra praksa. Ja ne mogu reći da su oni u krivu, ali 

naša Dafa ne naglašava formu. 

Puno puta sam govorio o ovome. Kako onda da se vladate? Sledite svoje srce. S druge strane, 

ne valja ako nemamo formu ove konferencije za razmenu iskustava, koju danas imamo. Vi se 

skupa kultivišete, i kad uđete u ovo polje, vi osećate da je tu uzvišeno i harmonično. Niko nema 

nikakvih loših misli. Ono što se emituje je milostiva i vrlo dobra energija. Sve teme o kojima svi 

govore su vezane za kultivaciju, i tome kako se popraviti. Ova sredina je integralni deo onog što 

mi radimo. Kroz konferencije za razmenu iskustava, svi nalaze sopstvene nedostatke, i ostali 

mogu naći nadahnuće da budu marljivi. Ovo je vrlo dobra forma. Pored toga, to se dobrovoljno 

organizuje: neki praktikanti plate najam sale za konferencije; neki plate štampu materijala; dok 

neki plate neke druge stvari. Svi vi na ovaj način radite, asistentski centar ne prikuplja nikakav 

novac. Kad se nešto obavi, onaj praktikant koji je to obavio predaje to, i gotovo. Obično se 

ovako radi. 

Sećam se da su jednom u novinama napisali priču o meni. Rekli su da Li Hongdži nije tražio 

novac, ali je jedan od njegovih učenika platio $35.000 za najam prostora za konferenciju za 

razmenu iskustava u Njujorku. Srce tog praktikanta je bilo na svom mestu; on je to učinio za 

moćni Fa i svetu konferenciju za razmenu iskustava, a po njemu je Dafa zasluživala samo 

najbolje mesto. Ljudska bića troše astronomske iznose para na svakojake divlje i nelegalne 

aktivnosti, pa što on ne bi mogao da iznajmi salu za tako svetu i veličanstvenu konferenciju za 

razmenu iskustava? Ali u buduće ipak svi treba da pazite i gledate da ne iznajmljujete skupe sale. 



 23 

U buduće moramo biti pažljiviji s tim. 35.000 dolara možda ne izgleda tako puno u SAD, ali to 

je nekoliko stotina hiljada juana u Kini. Ali šta god bio slučaj, ja ni centa od tih para nisam 

video, ni traga. Učenik je samo napisao ček na $35.000 i iznajmio tu salu. Kad je obavio 

transakciju obavestio je asistentski centar da je sala rentirana za $35.000, za taj i taj dan. To je 

bilo sve. On je zapravo potrošio $35.000, i to je predstavljalo njegovo srce, njegovu iskrenost 

prema Dafi! 

Dopustite da iskoristim ovu priliku da kažem još nešto, jer ovde ima i nekih novinara. Neki 

ljudi se pitaju, “Je li Li Hongdži milioner?” Možete me smatrati milionerom, milijarderom, ili 

triilijarderom. To je u redu, jer ono što ja imam vredi više od svih para na svetu. (Dug aplauz) 

Zapravo, ako to sagledate iz drugog ugla, je li bitno da li ja imam novac? Čak i da ga imam, 

ja ne bih mario za njega. Na primer, 100 miliona učenika uči Fa, i kad bi sad od svih zatražio da 

mi daju dolar—razmislite—kad bi svako od vas dao dolar, onda bih bio milioner sa sto miliona. 

Pošto svi ste vi spremni da mi to date u svakom trenutku, možete me naprosto smatrati 

milionerom! Neki ljudi svuda idu da me ispitaju i istraže koliko sam zaradio od prodaje knjiga. 

Svima vam mogu reći da su autorske tantijeme bile nekoliko hiljada juana svaki put kad su 

zvanični izdavači objavljivali moje knjige u Kini. Ukupan zbir je bio jedva više od 20.000 juana, 

što je oko nekoliko hiljada dolara. To je sve. Pošto su izdavači u državnom vlasništvu, oni ne 

nude tantijeme kao izdavači u drugim zemljama. Ovo je sve što ti plate. Za knjige objavljene na 

drugim mestima autoru se po ugovoru plaćaju autorska prava od 5%, 6%, 7% ili najviše 8%. Ono 

što sam ja dobio je vrlo malo, ali u suštini živim od tantijema. Hteo bih vam reći: nemojte biti 

vezani za to. Nema smisla to istraživati. Zašto bih ja ulagao toliko truda samo da bih zaradio 

novac? Bilo bi dovoljno da svakom od vas kažem da mi da deset dolara, i onda bih bio 

milijarder. Kako bi to bilo brzo i lako! Svi vi biste bili srećni da mi date, a ja bih to otvoreno 

mogao primiti. Zašto bih se toliko trudio? Mislim da ljudi ponekad imaju nečiste namere. Oni 

posmatraju stvari na vrlo ograničen, glup način.  

 

Pitanje: Gde odlazi karma koju nam vi uklonite? 

Učitelj: Ja je eliminišem za vas. (Aplauz) Vrlo je teško spasiti ljudska bića. Sećam se da sam 

vam jednom na Fa-konferenciji ispričao o čoveku kome je sudbina bila da se u nekom trenutku 

šlogira. To je bila kazna zbog njegove karme, pa je morao da se šlogira, ali kad je počeo da uči 

Dafu (nije da ne morate otplatiti ikakvu karmu jednom kad počnete da učite Dafu; ne ide to 
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tako), ja sam uklonio dosta te stvari za njega, da bi lakše mogao da podnese. Ali morao je 

postojati uslov. Jednog dana iznenada se sručio na zemlju i izgledalo je da ima simptome 

moždanog udara, ali nije sebe smatrao praktikantom. Uprkos tome, njegova karma je 

eliminisana, pa nije bilo tako ozbiljno. Da je sebe smatrao praktikantom i da je uprkos svega 

ustao, odmah bi bio dobro. Takav je bio test, a on ga nije prošao. Iako nije bio toliko težak koliko 

je mogao biti, on ga nije prošao. I dalje, test zapravo nije bio toliko težak, pa je mogao da ustane 

iz kreveta tri dana kasnije, a nedelju dana kasnije je mogao da hoda. Mesec dana kasnije, kao da 

mu se ništa nije desilo. Svako zna da se niko posle šloga ne može tako brzo oporaviti, čak ni 

posle bolničkog tretmana. A on je postavio pitanje: “Sad kad vežbam Falun Gong, zašto sam 

ipak imao šlog?” To je bilo u doba kad sam počeo da predajem Fa. Tada sam pomišljao kako je 

zbilja teško spasiti ljudska bića. On nije znao da kad sam podneo teškoću umesto njega, ja sam 

nateran da popijem čašu otrova. (Aplauz) 

 

Pitanje: Emocije deluju preko predstava. Izopačene predstave savremenih, izopačenih 

ljudskih bića zloupotrebljavaju emocije. 

Učitelj: Nije slučaj da izopačene predstave zloupotrebljavaju emocije; radi se o tome da 

ljudska bića više ne veruju ni u šta i više im moral ne postavlja nikakva ograničenja. Svako je u 

prošlosti znao da postoji religija. Ljudska bića su barem znala da će biti kažnjena ako učine nešto 

loše. Međutim, moderni ljudi, posebno mladi, misle da je to smešno. Koja kazna? Gde je Bog? 

Oni ne veruju u to. Oni ne veruju da Bog postoji. Neka svi razmisle: oni ne znaju da ih bogovi 

gledaju dok rade rđave stvari. Oni ne znaju da će biti kažnjeni ako budu radili loše stvari. Bez tih 

ograničenja, zar se oni neće usuditi da učine bilo šta—da počine ubistvo, paljevinu i svaki zločin 

koji se da zamisliti? 

Zašto su drevna ljudska bića, ljudi prošlosti, imali više moralne vrednosti? Ljudska bića su 

zapravo vrlo nesposobna, pa nije slučaj da su ona zapravo imala vrlo visoka moralna načela; 

samo se radi o tome da su oni verovali i znali da se rđava dela kažnjavaju, a dobra nagrađuju. 

[Oni su znali da] ljudska bića treba da budu dobrodušna. U odsustvu tih ograničenja u svom 

umu, ljudska bića danas smatraju da je odlazak u crkvu samo jedan civilizacijski čin. Oni 

odlazak u hramove smatraju načinom da se stekne novac, potomstvo i zaštita, kao i način da se 

uklone i izbegnu poteškoće. Oni uistinu nemaju vere. Razmislite, pošto je današnje društvo 

potpuno van kontrole po pitanju moralnih ograničenja, neće li se ljudska bića onda odlučiti da 
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učine bilo šta? Oni sav akcenat stavljaju na individualnost: “Radiću šta mi je volja.” Radićeš šta 

ti se hoće; misliš da je to sjajno, ali bogovi ne misle da je to dobro. Ne zaboravite da su vas 

bogovi stvorili. Kad bogovi ne misle da ste dobri, oni će vas odstraniti od sebe i uništiti! 

 

Pitanje: U prošlosti, živa bića u univerzumu nisu znala za Zakon univerzuma. Hoće li živa 

bića u univerzumu budućnosti, uključujući one učenike koji dostignu Ispunjenje, moći da znaju 

sve Fa principe  na nivoima na kojima svako od njih bude boravio? 

 

Učitelj: Ono što vi znate i što razumete, mogu vam reći, je on što ste razumeli na osnovu Fa, 

čitanjem knjiga. Ono što razumete je samo onaj deo u koji vam je Veliki Zakon univerzuma 

dopustio da se prosvetlite. Vama nije vam dozvoljeno da znate pravi Fa. To važi ne samo za 

ljudska bića, već svim životima u univerzumu nije dozvoljeno da znaju specifične oblike 

postojanja ovog Fa. Ovo što ja radim, samo uopšteno treba da vam saopšti ovu Istinu, koristeći 

jezik običnih ljudi i njihove načine razmišljanja. Ali vama nije dopušteno da znate pravi oblik 

njegovog postojanja. Vi možete imati neku ideju u svojoj svesti, i u budućnosti ćete znati da u 

univerzumu postoji Fa. Ali nećete imati načina da znate šta je to konkretno. Pošto su životi na 

različitim nivoima i u različitim domenima u različitim stanjima tih domena, neko može biti bog 

na svom nivou, a istovremeno obična osoba u očima boga koji je mnogo viši od njega. Što je viši 

nivo, viši je standard. 

 

Pitanje: Ako čitam Džuan Falun čistog uma, tragam unutar sebe kad nailazim na probleme, i 

kultivišem se otvoreno i dostojanstveno, da li se to smatra marljivošću? 

Učitelj: To je svakako indikator marljivosti. Ako možeš tako, to je znak marljivosti. Ako 

želiš da dostigneš Ispunjenje, možda će biti teškoća koje treba prebroditi. Ja znam da vi učenici 

zaista imate duboko razumevanje Fa. Slušao sam vaša iskustva preko TV monitora, i rekao bih 

da učenici sazreli. To je slučaj. Učenici u Kini su veoma zreli, jer su počeli da budu marljivi pre 

nekoliko godina. Danas, velik broj učenika izvan Kine takođe je sve zreliji. U stanju ste da 

pričate o Fa na osnovu Fa. To je vrlo dobro. 

 

Pitanje: “Mi nismo religija, ali će nas ljudska rasa u budućnosti možda smatrati religijom.” 

Šta da radimo da pred ljudima ne bismo odavali ovakav utisak tokom širenja Fa? 
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Učitelj: Okolnosti variraju u zavisnosti od područja. Toga treba da budete svesni dok širite 

Fa. Vi želite da drugi dobiju Fa—vi želite da Fa dobiju oni koji su predodređeni, ali još nisu 

dobili Fa. Na ovo treba da obratite posebnu pažnju u društvu. Nemojte ljudima davati utisak da 

ovo liči na religiju. S druge strane, takođe sam zapazio da moderni zapadnjaci kažu da je nešto 

religija kad ljudi upražnjavaju, ili rade nešto zajedno. Oni nemaju nikakav standardan koncept 

religije. 

 

Pitanje: Da li je nivo Ispunjenja koji se dostiže kroz kultivaciju u direktnoj vezi sa ispitom 

života i smrti kroz koji praktikant prolazi? 

Učitelj: Pričao sam o tome na Fa-konferenciji u Australiji. Zapravo, u vašoj kultivaciji, to 

možeš li dostići Ispunjenje, ili ne, se ne određuje u poslednji čas, već se određuje tokom 

kultivacije. Kad je osoba blizu tome da to može, počeće testovi koji određuju hoće li dostići 

Ispunjenje. Oni su vrlo kritični. Ako si kultivator, sigurno ćeš naići na ovo. Za ljudsko biće, ovaj 

ispit je upravo test života i smrti. Naravno, neće svako naići na situaciju gde će neko pokušati da 

ga ubije, ili učini nešto s tim ishodom. Ne mora obavezno biti tako. To je baš kao ono što sam 

opisao u primeru. Rekao sam da u kritičnim momentima, neki ljudi jesu u stanju da se odreknu 

svoje budućnosti, posla, karijere. Ako je to slučaj, nisu li ti ljudi prošli ovaj test? Za šta žive 

ljudska bića? Ne žive li za mogućnost da imaju dobru budućnost među običnim ljudima i imaju 

uspešnu karijeru i ostvare svoje snove? Oni žele da postignu neke stvari. Kad se ove stvari stave 

pred njih, mogu li se oni odreći njih kad naiđe izazov? Ako mogu da ih ostave, nisu li prošli test 

života i smrti? Ne žive li ljudska bića za te stvari? Ako su u stanju da se odreknu ovog, nisu li 

sposobni da se oslobode vezanosti za život? 

Može li se čovek u kritičnim trenucima odreći života, odreći se straha da ne izgubi tzv. 

“sreću” i napraviti taj korak, osloboditi se vezanosti? Nije li to ispit koji je spremljen za tebe? Ja 

stalno ponavljam da se ništa ne dešava slučajno. Zašto neki ljudi mogu da učine taj korak, dok 

drugi ne mogu? Oni čak misle da je ispravno ono što oni kažu, i pokušavaju u to da ubede druge. 

 

Pitanje: Je li u redu reći da predstave postoje zbog karme i da bez karme ne bi bilo 

predstava? 

Učitelj: Odnos između ta dva je ovakav: kad se osoba rodi, njen um je čist. Ona nema ništa 

od tipičnih ideja koje ljudi kasnije moraju oformiti. Ljudska bića misle da su neke stvari dobre, 
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dok druge nisu, i da stvari treba raditi na neki određen način. Postepeno ljudska bića oformljuju 

svoje sopstvene predstave. Neki ljudi čak uče svoju decu kako da štite sebe i svoje interese, i 

kako da uzvrate drugim ljudima. Oni svesno uče svoju decu da postanu loši ljudi i to čemu ih uče 

smatraju dobrim iskustvom koje deca treba da nauče. Ako kao normalan roditelj nemaš te 

predstave, onda si razumniji, i sve ti je jasno, svega si svestan. Kad donosiš odluke nisi u zamci 

nikakvih predstava. Na prvi pogled ti je jasno sve s čime se suočiš i sve što vidiš. To je tvoje 

pravo ja, i tvoja mudrost. 

Kad osoba zna kako da upotrebi svoj mozak i reši nastale probleme, to je ono što obični ljudi 

smatraju promućurnim; to nije mudrost. To je nešto vešto i prepredeno, što se koristi da se zaštite 

sopstveni interesi, i oformljuju ga različite postnatalno stečene predstave. To samo može da čini 

loše stvari i navede te da generišeš karmu. Te predstave su oformljene jer želiš da zaštitiš svoje 

interese. Kad te predstave čine loše stvari, stvara se karma. Predstave navode vaše akcije. Kad 

nešto uradiš, stvara se karma, a karma nije predstava. Neki ljudi misle da žive vrlo dobro; drugi 

sebe smatraju vrlo promućurnim i sposobnim. Radi malog dobitka, oni se žestoko nadmeću 

među sobom. Zapravo, mislim da oni žive vrlo jadno. Oni ne znaju za šta žive. Oni misle da su 

promućurni. Ponekad kad nešto učine, oni misle da to njihov um čini. Zapravo, njihove predstave 

diktiraju njihovim postupcima i kontrolišu ih. Ti ljudi nemaju svoju pravu prirodu. Velika većina 

ljudi u društvu vise u ovom stanju. Žive li oni kao pravi oni? Ljudska bića su takva i ona se ne 

mogu osloboditi ovog. Znači, predstave se moraju stvarati, ali varira do koje mere. 

 

Pitanje: Ljudska bića, iako su sva na istom nivou, su vrlo različita po svojoj suštinskoj 

prirodi i poreklu. Je li istina da ljudska bića koja su ovde pala sa nižih nivoa nemaju prvobitnu 

materiju koju imaju bića s viših nivoa? 

Učitelj: Svi ljudi su u domenu ljudskih bića, a ipak imaju različito poreklo. Neki ljudi 

nemaju mikrokosmičkije čestice koje čine poreklo života s viših domena, što znači da su im 

drugačije najosnovnije čestice, koje oformljuju život. Neka bića nisu sa ovako visokog domena i 

nisu tako mikrokosmička; to je ideja. Tu postoji razlika. 

Ali vi koji ovde sedite ne treba da mislite o tome. Ti brineš da li je tvoj život mikorokosmički 

kao drugi, zbog čega nećeš moći da se kultivišeš do tako visokog nivoa. Zapravo, ti misliš o 

tome ljudskim načinom razmišljanja. Ono najosnovnije je možeš se vratiti nazad i dostići 

Ispunjenje. Kad se budeš Ispunio i kad se zaista budeš mogao vratiti, videćeš da više nećeš imati 
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takvih misli. Univerzum je tako ogroman i, kad je u pitanju dostizanje onog što je izvan tvog 

domašaja, stvari nisu kakve misliš da jesu. One apsolutno nisu takve. Primer: nekim ljudima se 

uvek čini da je njihov dom najbolji, gde god otišli. Oni žele da se vrate kući. Ova metafora nije 

baš prikladna, ali ti nećeš imati ljudskih misli i na tom mestu će se osećati da je tamo najbolje. 

Nijedno drugo mesto se ne može porediti i nijedno drugo mesto ne može biti tako dobro, bez 

obzira koliko visoko bilo. Ovo uključuje potpuno drugačiji način razmišljanja. 

 

Pitanje: Kako da razlikujemo znake povratka prvobitnom, pravom sebi, u odnosu na to kad 

radimo nešto novo samo da bismo bili drugačiji, usled svojih vezanosti? 

Učitelj: Koristi razum i posmatraj u svetlu Fa. Stvari koje nisu na liniji s Fa, kao i ponašanje 

običnih ljudi koje se prikazuje kad se rade stvari za Dafu su nešto čega se treba osloboditi. Dok 

radi na nečem konkretnom, kao što je širenje Fa, neko možda ima dobar pristup koji može 

dovesti do toga da više ljudi dobije Fa, i da ne naruši sliku Dafe, istovremeno, niti da tera druge 

da uče Fa. To je normalno i tako treba. Nema nikakve veze s vezanostima i nečim što se radi 

samo da bismo se razlikovali. Istinski nuditi spasenje znači pokušavati različite načine da bi se 

drugim ljudima omogućilo da dobiju Fa. Ovo, zajedno sa misli i željom za povratkom pravom 

izvoru sopstvenog života nakon dostizanja Ispunjenja, se ne svrstava u vezanosti. Ja vam svima 

mogu reći da ste vi u procesu kultivacije; svako od vas se kultiviše. Ovo znači da svi imate 

vezanosti običnih ljudi. Možda će vezanosti biti uključene kad dođe do pitanja koja postavljate, 

stvari o kojima mislite, kako govorite o drugima, kako se ponašate jedni prema drugima, pa i 

prema sebi, jer svako od vas ima vezanosti običnog čoveka. Ako neko radi za Dafu težeći slavi i 

novcu, ja bih rekao da on ne može dostići Ispunjenje pre nego što se oslobodi te vezanosti. A ako 

nešto iskreno želiš da učiniš za Dafu, Dafa treba da ti bude prva i najpreča, a tvoje misli na 

drugom mestu. Ako stalno ističeš sebe a ignorišeš Dafu, mislim da to nije u redu. Dafa treba da 

bude prva. 

 

Pitanje: Džen-Šan-Ren ostaje konstanta. Ako živa bića postaju sve manje i manje čista, može 

li se i Džen-Šan-Ren takođe promeniti? 

Učitelj: Bez obzira jesu li živa bića čista, Fa se neće promeniti. Da vam ovako kažem: Tri 

reči Džen, Šan, Ren će zauvek ostati Džen, Šan, Ren, ma šta da se desi. Džen, Šan, Ren ne 

možeš zvati drugačije, zar ne? Što se tiče toga koliko daleko su životi otplovili od standarda, to 
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je problem tih života. Zato mi neprekidno ispravljamo—u skladu s Fa, nepromenljivim Fa—te 

živote koji su okrenuli svoja leđa Fa. To se zove harmonizacija. 

 

Pitanje: Moj sin ima 15 godina. Pošto ne mogu da ga kontrolišem, prinuđena sam da ga 

držim u centru za maloletne delikvente. Volim svog sina i sve bih učinila da mu pomognem. Je li 

to vezanost? 

Učitelj: Tokom vaše kultivacije, ovakva vrsta roditeljske ljubavi za sada se ne može nazvati 

vezanošću. A ja svojim učenicima koji se kultivišu kažem da svaki pojedinac zapravo ima svoju 

sudbinu. Ti si obavila svoju roditeljsku dužnost; tvoje dete je oformilo sopstveni način 

razmišljanja, tj. odraslo je; sada bi bilo vrlo teško promeniti ga. Naravno, treba da ga vaspitavaš. 

Ako ga više ne možeš učiti, a on insistira da nešto učini, onda tu ništa ne možeš. Dok god zbilja 

ne čini zločine, zbilja ne možeš puno toga—a ako je činio zločine, naravno da možeš koristiti 

pravosudni sistem da mu se stane na put. Ali ako nije počinio zločine, ali je učinio nešto loše i 

neće da te sluša šta god mu se kaže, onda tu ništa ne možeš, ako on ne uči Dafu. 

Svako ima sopstvenu sudbinu i niko ne može menjati sudbinu drugima, čak ni ako su to deca. 

Ti misliš da želiš da on ima takvu i takvu budućnost. Ja kažem da čak i ako mu ostaviš milijarde 

dolara u nasleđe, ali ta dobra sudbina nije mu namenjena, to će nekako izgoreti, ili će on sve to 

brzo i ekstravagantno potrošiti. On mora imati dobru sudbinu da bi nasledio novac. To znači da 

pojedinac mora imati sudbinu. Neki ljudi možda misle im je želja da njihov sin i ćerka idu u 

takvu i takvu školu, i da je njegovim naporima on uspeo da stigne do te škole. A činjenica je da 

to postoji u njegovom, tj. njenom životu. Nastojanje za koje si vezan i od kog ne želiš da 

odustaneš postaje jedna vrsta radnje koju obična osoba treba da obavi, jer ljudska bića apsolutno 

neće čekati u krevetu da im s neba svaki dan padne hleb. Ako im kažeš da će se izvesne stvari 

desiti u izvesno vreme, oni to neće verovati. Zato ljudska bića u svakom slučaju jurcaju naokolo i 

naporno rade. Na kraju krajeva, ljudska bića su ljudska bića. Na koncu, njihov težak rad je 

neizbežan. Ako tvoje dete nije već preraslo, možeš nastaviti da ga vaspitavaš. Ako je odraslo i 

zbilja je teško naučiti ga, onda to nije tvoja krivica.  

 

Pitanje: Postoji li ikakav način da se onim ljudima koji su pod kontrolom svoje sporedne 

duše pomogne da ojačaju svoju glavnu svest? 
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Učitelj: Ja sam vam svima rekao da sam odgovoran samo za kultivatore. Ako su oni 

kultivatori, onda ovaj problem ne bi trebalo da postoji. To im se desilo ranije jer se tada nisu 

kultivisali. Sada, kad se kultivišu, to treba da rade na otvoren i dostojanstven način i oslobode se 

svega toga. Samo se kultiviši i svi problemi će biti razrešeni jer si kultivator. Ako radiš vežbe 

samo radi rešavanja ovog problema, onda neće ići jer tada nisi u potpunosti praktikant, 

kultivator. U tvojoj praksi će postojati deo koji služi za rešavanje ovog problema i tu ćeš imati 

malu vezanost – sebe i dalje nećeš u potpunosti smatrati kultivatorom. 

Pitaš ima li ikakvog načina da mu se pomogne. Svi znate da mi imamo oko 100 miliona 

učenika. Među njima je bilo ko zna koliko mnogo ozbiljnijih problema od ovog, i svi su rešeni. 

Povrh toga, ono o čemu pričaš u svom pitanju ne mora obavezno biti pitanje sporedne duše. Vi 

ne znate uistinu pravu situaciju drugih ljudi. Zato sam rekao da ako zbilja želiš da se kultivišeš, 

ovo moraš zaboraviti i ništa ne treba da brineš. A to je teško izvesti jer sve stvari imaju karmičke 

razloge u pozadini; one ne nastaju slučajno. Možda su on i drugi jedni drugima prethodno 

dugovali usluge ili neprijateljstvo. Zato sebe treba istinski da smatrate kultivatorima. I dalje biste 

mogli naići na takve teškoće, i one bi mogle trajati neko vreme. Želim da vidim kako ih osoba 

rešava i da li je postojana. Ako više ne brineš o tome, ako si postao čvrst i zbilja održavaš 

mentalno stanje kultivatora, onda će to možda nestati pre nego što i shvatiš. Možda je podešeno 

za tebe. Kultivacija je krajnje ozbiljna stvar. To definitivno nije dečja igra. To nije kao u 

običnom društvu ljudi gde platiš da ti neko reši nešto. To nisu stvari koje novac može da kupi. 

 

Pitanje: Da li oni koji su izgubljeni među običnim ljudima, a imaju dobar urođeni kvalitet, 

imaju priliku da ponovo započnu kao ljudi, jednom kad se istina razotkrije? 

Učitelj: Previše brineš za to. To je stvar budućnosti. Fa ispravlja univerzum, njegova živa 

bića su se odmetnula od Fa univerzuma. Bića koja ne odgovaraju datom nivou će pasti s tog 

nivoa. A kad ponovo postanu neodgovarajuća, ponovo će pasti—na još niže nivoe. Ona padaju i 

padaju. Neka od njih padaju na niže nivoe, dok će neka pasti do tačke kad postaju ljudska bića. 

Neka se neće kvalifikovati ni da budu ljudi. To znači da sva živa bića postavljaju sebe na 

različite pozicije. Ovo određuje istinska manifestacija njihovog ponašanja i njihovog sopstvenog 

domena. Postoji standard koji meri svo ponašanje na današnjem svetu, ili drugim rečima, ljudska 

bića određuju svoje buduće pozicije. Svet ne može večito ovako ići na dole. Neka živa bića 
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moraće biti eliminisana; neka će se vratiti nazad kultivacijom; a neka mogu postati ljudska bića 

ili nešto drugo. To znači da stav koji životi zauzmu prema Dafi određuje njihove pozicije. 

 

Pitanje: Puno puta mi se čini da na osnovu principa razumem šta treba raditi. Ali pošto to ne 

dolazi od moje prave prirode, to ne može dirnuti srca ljudi. 

Učitelj: Tokom kultivacije, ponekad ne pokazujete zanimanje za stvari koje su važne za 

običnu osobu, ili za sekularni svet. Naši učenici, takođe, imaju običnih misli, pa su vam ponekad 

dosadne stvari o kojima naši učenici govore. Ovo se može desiti. Ali ako nađeš da nisi 

zainteresovan da učiš Fa, onda će to biti problem. Ako je ono što kažeš dok radiš za Dafu u 

skladu s Fa, dirnućeš srca ljudi; ako ono što kažeš skreće s Fa, onda nećeš. 

 

Pitanje: Jedan zapadni praktikant koji želi da uči Dafu trenutno uči Klasičnu internu 

alhemiju Žutog cara, što je deo njegovog školskog programa. Hoće da pita hoće li to uticati na 

njega. 

Učitelj: Neće imati nikakvog uticaja. Zašto? Jer u ovoj i sličnim situacijama mi to smatramo 

poslom, stvarima običnih ljudi. To što on uči su samo veštine običnih ljudi. Mi imamo način da 

rešimo takve stvari. Ne bi trebalo da ima uticaja. 

 

Pitanje: Da li je moguće otvoriti veliko nebesko kolo ako se i dalje ima problem da se sedi u 

dvostrukom lotosu? 

Učitelj: Pitaš da li se veliko nebesko kolo može otvoriti dok i dalje osećaš puno bola dok 

sediš u lotos pozi, je li tako? Jesi li to mislio? Nema fiksnog, jednoobraznog aranžmana za 

kultivaciju osobe. Kad se kultivišeš, ma koliko se mučio, ne možeš na to gledati kao na nešto što 

se dešava u vakuumu. Bol koji doživljavaš je dokaz eliminacije karme, i tvoje telo prolazi 

promene dok vežbaš. Oni idu jedno s drugim. Ali ti bi mogao upitati, šta ako protegneš noge ili 

prekrstiš noge iako ne radiš vežbu? Pošto si kultivator, sve prilike će biti na raspolaganju za tvoj 

napredak. 

 

Pitanje: Ako jednog dana postanem meta drugima da me povrede, kako da učim Fa? 
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Učitelj: Samo nastavi da se čvrsto kultivišeš u Dafi bez obzira na okolnosti. Zašto bi 

razmišljao o tome da te drugi mogu povrediti? Kao kultivator, ako pažljivo analiziraš ono što se 

tada ili posle dešava oko tebe, otkrićeš da u pozadini postoji razlog. 

 

Pitanje: Šta znači otići više puta izvan Fa-unutar-tri-sveta? 

Učitelj: Misliš na uzastopnu kultivaciju, je li? To se zaista dešava. Treba da se kultivišeš sve 

do kraja dok ne dostigneš domen gde tvoja kultivacija treba da bude. Bogovi na nebesima neće ti 

stvarati poteškoće, pa se moraš kultivisati među ljudskim bićima. Ako treba dostići veoma 

visoke nivoe, osoba će se momentalno okrenuti, nakon što okonča rundu kultivacije i početi 

iznova, ponavljajući proces dok ne dostigne standard koji treba dostići. Tvoj gong gore raste i 

probija se kroz nivoe, dok se ti kultivišeš među ljudskim bićima. To je značenje. Ima takvih 

slučajeva, ali neće kod svih biti tako. 

 

Pitanje: Neki učenici poklanjaju posebnu pažnju na krug koji im raste na čelu. Ima li to 

ikakve veze sa odlaskom izvan Fa-unutar-tri-sveta više puta? 

Učitelj: To nije slučaj. Zapravo, tokom procesa kultivacije transformacija vašeg tela varira 

od nivoa do nivoa, i svi oni su različiti. Kad biste mogli da vidite prizor svoje kultivacije, u 

početku biste bili zapanjeni, a onda vaš um to više ne bi mogao podneti. Ljudska bića ne bi 

mogla podneti da vide veličanstven i divan prizor bogova i buda, složeno stanje koje se ne može 

opisati ljudskim jezikom, i konkretnu manifestaciju u pojavnim stanjima na različitim nivoima. 

Ja vam kažem da svaki nivo ima sopstveni oblik i manifestacije, i da se promene dešavaju svuda 

u vama, od glave do pete, uključujući polje koje okružuje vaše telo. Pa kad se neki ljudi brzo 

probijaju i brzo napreduju kroz nivoe, promene se dešavaju svakodnevno. Možda ste videli lik 

Bude gde on ima četiri glave, a onda još tri glave povrh te četiri; pa onda idu dve glave povrh tri 

glave, i na kraju još jedna na vrhu. Kao ređanje arhata. Ovo je takođe stvarni lik buda prikazan 

na različitim nivoima. Oni su uzvišeni i divni, preko onog što ljudski um može zamisliti.  

 

Pitanje: Shvatam da treba više da se mučim da bi se kultivisao, a volim život, radujem se 

dobrim stvarima, i želim da dobro radim stvari. Je li to vezanost? 

Učitelj: Tokom vaše kultivacije, ovo se ne smatra vezanostima. Ja nisam rekao da treba da 

odustanete od svog srećnog života i svojih aspiracija i da ne treba dobro da radite na poslu. Na 
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protiv, kazao sam vam da dobro radite na poslu. Kako možeš biti dobar čovek ako ne radiš svoj 

posao dobro? Pravi si kultivator samo ako si dobar čovek gde god se nađeš. Zato vam ja kažem 

da tokom kultivacije treba više da čitate knjige, više da učite Fa; treba da se kultivišete i budete 

strogi prema sebi kad prolazite testove i nailazite na probleme. Treba da preispitate svoje 

unutrašnje biće kad se suočite sa konfliktom. Ako budete imali ovaj pristup, vaš nivo će se 

postepeno popravljati. Što se tiče pitanja koje je postavljeno, imaćeš nov pogled i novo 

razumevanje. Ali to neće doći iz tvoje svesne želje da misliš drugačije. Ta vrsta uzdizanja i 

novog razumevanja će se prirodno dešavati dok se kultivišeš. 

 

Pitanje: Ja sam vaš desetogodišnji učenik. Dok radim vežbe, noge mi se neprekidno mrdaju. 

U času kad počnem da ih kontrolišem, to prestane. 

Učitelj: Ta situacija je privremena. Pošto si dete, ti nećeš doživeti nepodnošljiv bol u 

meditaciji kao odrasli. Ali ćeš imati stanje rastvaranja karme. Možda neće biti toliko bolno, ali će 

biti manifestacija tog stanja. Kasnije bi trebalo da budeš dobro. 

 

Pitanje: Govoreći o konceptu super-materije, Učitelj je rekao da je ona materijalnija od ove 

naše dimenzije. 

Učitelj: Ti ponovo iskazuješ interesovanje za te stvari. Učitelj ne drži čas fizike. Strukturu 

univerzuma pominjem samo kad to ima neke veze sa trenutnim stanjem, do kog ste se uzdigli, pa 

nemojte biti vezano za to. Sada nije pravi čas da vam se kaže sve o strukturi univerzuma i sve to 

vam se iznese. Osim toga, univerzum je vrlo složen i neopisiv ljudskim jezikom. Opisivao sam 

univerzum kad sam predavao Fa u Švajcarskoj. Dok sam govorio o njemu, ustanovio sam da je 

teško dati jasno objašnjenje. Radeći na knjizi, pažljivo sam izvršio revizije. Ako budete čitali 

knjigu, možda će vam biti jasnije. Zapravo, to je ono koliko sam daleko mogao otići u priči o 

tome, jer nije bilo reči koje bi to jasnije objasnile. Takođe, u času kad se objasni jezikom običnih 

ljudi, ne ispada baš kako treba. 

 

Pitanje: Uvek mogu da čujem muziku Falun Gonga. Ponekad je čujem u snu. 

Učitelj: To je nešto dobro. To je Dafa muzika, pa ti u kultivaciji pokazuje jednu stranu Fa, i 

takođe ta muzika ima dublja značenja Fa. 
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Pitanje: Na konferenciji u Kaliforniji početkom ove godine Učitelj je pomenuo “Velika 

četiri.” Možete li to elaborirati? 

Učitelj: Zapravo, Buda Šakjamuni je svojevremeno govorio o “Velika Četiri”. To su zemlja, 

voda, vatra i vetar. To je manifestacija razloga postojanja univerzuma na tom domenu, ali to nije 

krajnji razlog. Za vas, to je kao univerzum. Vi mislite da je to univerzum kad gledate ceo 

univerzum, a to je samo sfera malog univerzuma. Postoje nebrojeni univerzumi slični tom i oni 

se nalaze širom velikog univerzuma. To je baš kao što se molekuli šire svuda po ovoj dimenziji i 

kao što je sve ovde sačinjeno od molekula. To je taj isti koncept. To je oblik univerzuma 

manifestovan u konkretnom domenu. A u tom domenu postoji Fa, što je manifestacija Velikog 

Fa u tom domenu. Na tom domenu, ako nije u skladu sa standardom Fa, onda čitav sistem niže 

od tog domena neće valjati. I tako sam ja otkrio da su se “Četiri velika” izopačila, i izgledalo je 

kao da će se oni raspasti zbog toga što su tokom dugog proteka vremena odstupili od Fa. 

Međutim, to je bila situacija pre nego što je sve obnovljeno. 

 

Pitanje: Broj života se ne povećava, niti se smanjuje. Oni postoje na nekim nivoima 

univerzalnog nebeskog tela…? 

Učitelj: Broj života se ne povećava, niti se smanjuje—to je sigurno. Ako se u nekom domenu 

uništi život, novi život će biti stvoren na uporednom nivou. Zapravo, u istoriji zemlje nije bilo ni 

jedne osobe manje tj. više. Ali govoreći danas o tome, niko neće verovati. Kina i dalje promoviše 

planiranje porodice; pošto to dotiče mnoga politička pitanja u Kini, nećemo govoriti o tim 

stvarima. Danas je populacija zapada mala. Možda su se oni [koji su ranije bili na zapadu] 

reinkarnirali tamo [u Kini] da bi dobili Fa. (Aplauz) 

Zapravo, bez obzira ko si danas—Evropljanin, Amerikanac, Afrikanac, Australijanac, 

Azijata—možda zapravo nisi uistinu žut, beo, itd. Puno je belaca u SAD koji su reinkarnirani 

crnci ili Američki indijanci. Neki crnci su se reinkarnirali kao belci. Zato ima belaca koji 

podržavaju interese crnih ljudi. 

 

Pitanje: Učitelj je rekao da ljudske predstave mogu kontrolisati život osobe. Ako ih ona ne 

promeni, one će nastaviti da dominiraju. 

Učitelj: To je tačno. Jednom sam rekao sledeće: rekao sam da kad zapadnjak dobije Fa, ako 

mu ga objasniš na osnovu principa, on će to shvatiti: “O, shvatam. To je istina.” To će reći, 
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principi će se probiti kroz predstave koje je on postnatalno stekao. Spoljna ljuska koja krije istinu 

i sprečava ga da sagleda istinu se otvara pucanjem. Ipak su Kinezi drugačiji: oni imaju drevne 

predstave. Oni imaju civilizaciju staru pet do šest hiljada godina, sa raznim školama filozofije 

između vremena pre-Čin dinastije [pre 221 pne] i ranih godina Han dinastije [206 p.n.n–220 n.e], 

a onda od kasnijih godina do danas. Pre ere Zaraćenih država [5.vek n.e–221 n.e] bilo je 

svakojakih verovanja, pa su za razne stvari oformljene predstave. Te stvari, koje su oformljavane 

život za životom, su sačuvane u vašem celokupnom biću. Vaše biće ne umire, dok je to vaše 

telesno telo kao odeća: menjaš ga život za životom. Mentalna stanja i impresije nasleđene iz 

svakog od prethodnih rundi života će se manifestovati [u vašem sadašnjem biću]. Ovo, naravno, 

obična osoba ne može lako da oseti. 

Osim toga, kineska kultura je jezgrovita; ona sadrži stvari iz mnogih generacija. To znači da 

su Kinezi iskusili mnogo toga, i kao takvima je teško probiti se kroz njihove predstave. Jednom 

kad im kažete istinu, oni shvataju: “O, to je tako. Ali zašto je tako?” Vi im kažete da je tako zbog 

XYZ. “O, shvatam,” kažu oni. Ali ne dugo zatim ponovo se pitaju: “Zbog čega je onda XYZ 

uzrok što je to tako?” Moraš se probiti kroz svaki pojedini sloj, sve do dna, dok oni ne shvate i 

dok ne iscrpe pitanja. Ponekad nalazim da su ljudi drugih naroda s dubljom kulturom pametni, 

pošto su mnogo toga doživeli. Ali ako hoćeš da shvate istinu, te stvari će igrati negativnu ulogu. 

Belci u zapadnom društvu, na primer, imaju jednostavan um pošto njihova kultura nema tako 

duboka unutrašnja značenja, pa oni nemaju tako puno prepreka. Čim oni shvate da je to istina, 

razumeli su. 

 

Pitanje: Na umu su mi često Konfučijevi Analekti. Pokušavam da se oduprem. Činim li pravu 

stvar? 

Učitelj: Pošto si kultivator, činiš pravu stvar. Konfučije je govorio samo o principima kako 

biti ljudsko biće. Zapravo, konfučijansko učenje ima vrlo snažan uticaj na umove svih Kineza. 

Mada, možda se sve obnavlja. To su ljudske stvari, na kraju, pa je za vašu kultivaciju dobro da ih 

eliminišete; ono što ćete dobiti su najčistiji, viši principi. Koliko god to učenje bilo dobro, to je 

ljudska stvar. To je ono što ja mislim. Ako se umeša u tvoju kultivaciju, ako se konstantno javlja 

u tvom umu i utiče na tvoju kultivaciju, onda treba da se odupreš i odbaciš ga. Ja vam ne kažem 

da odbacite neku filozofsku školu: ja govorim kultivatorima kako da se kultivišu. Većina vas koji 
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sede ovde se istinski kultiviše, pa ja predajem Fa mojim učenicima, a ne običnim ljudima. Treba 

da shvatite razliku. 

 

Pitanje: Moj muž je čigong majstor druge škole. Uvek dok eliminišem karmu, on me leči 

njegovim metodima. 

Učitelj: Svi znate da je meni važno šta vam je na umu. Recite mu: “Ja čvrsto kultivišem Dafu 

i ne prihvatam tvoje stvari. Možemo biti muž i žena, ali kultivacija je ozbiljna stvar.” Ne možeš 

pobeći od onog čemu te on primorava, jer njegove ruke su snažne i imaju više moći. Zato nemaš 

načina da se odupreš tome što on želi da uradi. Ali, ako si čvrsta u svom umu, mislim da će se 

stvari promeniti. Takođe, ako on insistira da te leči, to neće imati nikakvog efekta. Učitelj se 

brine o vama. Vrlo je lako blokirati to, a on to neće shvatiti. 

 

Pitanje: Kad je tokom vežbi um pun ometajućih misli, može li ovo dovesti do nesvesnog 

vežbanja naopake kultivacije? 

Učitelj: Pun um ometajućih misli je nešto što će se desiti sa svima vama tokom kultivacije. 

Mada neće imati dejstva na vas. Kad sam pričao o stvarima koje vas mogu odvesti do toga da 

vežbate rđav, zao put, mislio sam na namerno dodavanje, u mislima, stvari iz drugih praksi 

kultivacije; ili kad vas kontrolišu neke druge svesti. Osim toga, stvari koje nemaju nikakve veze 

sa vašom kultivacijom ništa neće oformiti, ali svoje ometajuće misli treba da eliminišete. 

 

Pitanje: Dok se sedi u meditaciji, da li se osećanje da se sedi unutar ljuske jajeta dešava 

samo kad noge više ne bole?  

Učitelj: Ne mora biti tako. Ako možeš meditirati samo pola sata i ne osećaš bol unutar ta 

pola sata, onda se može desiti u tom periodu. Kad jednog dana tvoj um može da dostigne taj 

stepen smirenosti, i ako toliko možeš da se opustiš, onda možeš ući u to stanje. To ne mora trajati 

dugo. Može trajati nekoliko sekundi ili nekoliko minuta, a onda izađeš iz mirnoće. Može se tako 

desiti. 

 

Pitanje: U mnogim prilikama sam nesvesno skrenuo sa Džen-Šan-Ren. Mnoge od vezanosti 

duboko unutar mene su pokrivene onima na površini. 
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Učitelj: Nema veze. Ne brini. Dok god si istrajan u kultivaciji, sposoban da eliminišeš stvari 

svesno, i dok možeš da prepoznaš loše misli i odstraniš ih, ti si u procesu kultivacije sebe. Jedini 

problem može biti da se držiš vezanosti i da nećeš da pustiš. Osim toga, ništa drugo ti neće 

proizvesti ovaj ili onaj problem. To je zato što se još kultivišeš, i zaista se oplemenjuješ. 

 

Pitanje: Hoće li sve moje vezanosti biti razotkrivene? 

Učitelj: Naravno da hoće. Ja ću vam ih svakako sve razotkriti. Pitanje je hoćete li moći da ih 

prevaziđete kad dođe čas. Kad su razotkrivene i kad pronađete vezanosti koje tu ne bi trebalo da 

budu, i jasno znate da su to vezanosti koje ne treba da budu tu, ne treba da ih prikrivate i morate 

ih se osloboditi. Svuda gde postoji problem, ja pokušavam da vam kažem da vam je vezanost 

razotkrivena. A vi često ne preispitujete sebe u potrazi za greškama, i umesto toga gledate kako 

se loše ponašaju prema vama, koje pogrešne stvari su drugi uradili, i koliko su drugi 

kompatibilni  sa vašim sopstvenim stavovima i mislima. Videćete svoje vezanosti ako možete da 

tragate unutar sebe. 

 

Pitanje: Hoće li nivoi života biti ponovo razotkriveni kad ljudska bića budućnosti budu 

obnovila moralni standard? 

Učitelj: Životi na nebeskim telima s različitih nivoa imaju različite moći. Životi ljudskih bića 

se određuju stepenom dobrote naspram zlobe, kao i količinom vrline naspram karme koju 

poseduju. Na zemlji, ljudski životi su iznad svih životinja i biljaka. Takođe sam zapazio 

problem: Puno je Kineza, a posebno Kineza koji žive izvan Kine, koji imaju vrlo jake porodične 

veze, jače nego što su one s Fa. Mislim da je to svakako velika prepreka da oni dobiju Fa. A 

tokom konkretnog procesa kultivacije, mnogi od njih su prevazišli ovu prepreku. Ali ja sam 

ustanovio da je to krupna prepreka. Ljudska bića se ne smatraju ljudskim bićima ako ne slede 

standarde za ljudska bića. Zašto majmune ne smatramo ljudskim bićima? Jer ljudska bića imaju 

standarde za ljudska bića, ponašanje, razmišljanje i moralne vrednosti ljudskih bića. Tada se ona 

smatraju ljudskim bićima. Ipak ne valja ako idete u krajnosti. 

 

Pitanje: Je li istina da je ljudska istorija samo 7 milijardi života koji se reinkarniraju između 

sebe?  
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Učitelj: Možda jeste. Sve vas zanima ova tema … Činjenica je da nikad u istoriji nije bilo 

društva poput ovog danas. Možda ste u novinama pročitali nečiji članak o tome kako ja 

pominjem pitanje vanzemaljaca, i njemu je to bilo vrlo smešno. Neka svi razmisle: nikad u 

istoriji nije bilo ljudske rase poput ove, a u istoriji je bilo perioda kad je tehnologija ljudske rase 

bila naprednija—daleko, daleko naprednija od današnje. Ljudska bića danas ne mogu da sagrade 

mesec i stave ga na nebo, a u istoriji ljudske rase, ljudska bića su to mogla. Međutim, nauka koju 

je razvila današnja ljudska rasa i sadašnje okolnosti nisu jedini put u celokupnom procesu  

razvoja ljudske rase. Postoje različiti putevi razvoja. Nauku današnjih ljudi su faktički doneli 

vanzemaljci. Neki ljudi proučavaju vanzemaljce i sakupljaju njihove tzv. signale. Zapravo, oni su 

upravo oko vas, samo što ne komuniciraju s vama. Takođe, oni na vrlo sistematičan način 

sprovode svoju nameru. 

Neka svi razmisle: juče ste svi dobro shvatili kad sam rekao da je nauka religija. U 

religijama, oni imaju svoje osnivače i sveštenike, dok u nauci takođe postoje razne titule: dekan, 

doktor, magistar, redovni profesor, vanredni profesor, itd. Šta više, to je savršeni oblik religije, 

koji svuda postoji i koji je visoko sistematičan. Ljudska bića veruju u to više nego što veruju u 

bilo koju religiju, i to verovanje je nastalo neprimetno. Ako ga ne izučavaš dobro, ovo društvo će 

te proterati: nećeš naći dobar posao, nećeš imati sreće. Svi znaju da te regularna religija navodi 

da u nju veruješ mentalno, a onda te navede da vidiš, čuješ, i osetiš konkretno, pravo postojanje 

bogova. S druge strane, naučna religija cilja na to da vidiš stvari i ideš napred na materijalnim 

osnovima, da bi onda bio mentalno zavisan od nje. Uzima suprotan pristup. 

Ali ja se ne protivim nauci, jer i ona je proizvod univerzuma. Ja vam samo pričam o tome šta 

je nauka. Nauka nije naučna, i ona je ljudskoj rasi donela mnoge katastrofe, koje nikad neće biti 

ispravljene. Svi znate za vazdušno zagađenje. Vazduh koji je industrija zagadila nikad neće biti 

obnovljen do svog najčistijeg stanja. Industrija je zagadila i vodu, i koliko kod vaši metodi bili 

dobri, nikad je nećete moći povratiti u njeno najčistije stanje. Ljudska bića dišu ovaj vazduh i 

piju ovu vodu. Ako se ovako nastavi, ljudska rasa (ne uključujući učenike Dafe) će se 

deformisati. Struktura njihovih udova će se deformisati, i biće sve gore i gore. To je katastrofa 

naneta materijalnom domenu. U duhovnom domenu, pre nego što uznapreduje do te tačke, nauka 

će tvrditi da ste sujeverni i nenaučni, i udariće na vas palicom nauke ako pričate o nečemu što 

nauka još nije priznala, ili ako pričate o postojanju bogova, ili činjenici da se dobro nagrađuje 

dobrim, a zlo se kažnjava. Čime rezultuje takav udarac? On je uništio verovanja ljudi u božansko 
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i koncepte koji održavaju moralne vrednosti ljudskih bića. A kad se to uništi, moralni standardi 

koji održavaju ljudsku rasu su potpuno uništeni. Zato danas nema ničeg što se rđavi ljudi plaše 

da urade. Nije li sve to prouzrokovala nauka koja zapravo nije tako napredna? 

Ja vam samo kažem istinu. Ne kažem da sam protiv nauke. Ona je ugrozila ljudsku rasu samo 

zbog preterane slepe vere u nju. Osim toga, tu nauku ovamo su doneli vanzemaljci. Koji je onda 

njihov cilj? Oni su sistematski doneli ljudskoj rasi predmete kao što su matematika, fizika i 

hemija. Tako je u vašem telu i umu, oformljen okvir razmišljanja koji su oni želeli. Danas 

sredstva za proizvodnju, oblici rada, dnevne potrebe, kao i način života koje donosi nauka  

oblikuju način razmišljanja ljudi i svo njegovo ponašanje. Ovo je u potpunosti oformilo način 

razmišljanja koji čini izopačenog modernog čoveka. Danas su skoro svi takvi. Svi oni imaju 

misli koje su oblikovali vanzemaljci, i niko ne može od njega da pobegne jer sve s čime se 

sretneš donela je moderna nauka. Ona hvata svaku priliku, pa je svaki deo vaših života neodvojiv 

od nauke. 

U skladu s tim, vaš um je oformio način razmišljanja i mentalitet koji se bazira na 

razumevanju materijalnog sveta—spoljni izgled koji je stvorila moderna nauka. To je takođe i 

sloj čestica. Vaš um diktira vaše ponašanje. Onda, stvari kojima upravljate, vozila koja vozite—

sve što radite—sve to je donela nauka. Tako je stvoren sloj čestica u ljudskom umu, kao i u telu. 

Nauka koju su ljudskim bićima doneli vanzemaljci oformila je čestice koje pripadaju njihovoj 

nauci. Ovo je upravo sistematski aranžman koji su sačinili vanzemaljci da bi uzeli tela ljudskih 

bića. 

Tako, kao što možda znate, nauka iskorišćava želje koje ljudi imaju, i žudnje nagone ljudska 

bića da napreduju kako napreduju. Uvek kad neko iskaže sumnju u današnju nauku, to često 

dovodi do protivljenja naučnika. Ljudska bića ne shvataju da je ova vrsta netolerantnosti prema 

pitanjima sama po sebi rezultat nauke. Treba da bude jasno da netolerantnost tih “naučnika” 

dolazi od njihovih emocija, a ne logike. Sad kad se stiglo do te tačke, mogu reći da stvari koje su 

naučnici pronašli i stvorili zapravo nisu kreacija ljudskih bića. Čija su onda oni kreacija? To je 

stvorila struktura pod kontrolom vanzemaljaca, koja se oformila u ljudskom mozgu. A ta 

struktura je upravo nešto pod čvrstom kontrolom vanzemaljaca. Oni će vam dati inspiraciju i 

navesti vas da nešto izumite. Oni su počeli da zamenjuju ljudsku rasu na sistematičan način. 

Jednom kad se to desi, znate, ljudski nagoni pokreću ljudski razvoj. U početku su ljudi hteli 

da proizvode robote, ali sada to nisu samo roboti. Oni žele da stvaraju ljudska bića—da kloniraju 
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ljudska bića. Ako bi se ljudska zbilja stvarala kloniranjem, razmislite... Bogovi upravljaju 

ljudskim bićima. Kad se osoba rodi, ako ona nema dušu, onda je to samo leš. Kako to da ljudsko 

biće može da umre iako nema problem sa svojim fizičkim telom? Kako može iznenada umreti? 

Jer je njegova duša otišla. Bez te duše, to je samo gomila mesa. Sa svojom dušom, on je živ. 

Ljudsko telo je kao odevni predmet: kad ga nosi ljudsko biće, ono je živo; ako ga ne nosi, ono 

nije živo. Onda razmislite: šta će se desiti ako bogovi ne stave dušu unutar kloniranog bića zbog 

toga što su ga stvorila ljudska bića, a to bogovi sigurno ne priznaju? Vanzemaljci će popuniti 

prazninu stavljajući sebe unutar tog čoveka. Onda će ono imati ljudsko telo i zauzeće ljudsko 

biće. Biće sve više i više ovakvih bića. I zbog njihovih žudnji, ljudskim bićima će biti naređeno 

da ih neprekidno proizvode. Sve više i više njih će se proizvoditi. Ova bića postaće većinska, i 

oni će postati članovi ljudske rase, i biće pametniji od ljudi. Ljudski um već ima sloj njihovih 

čestica u sebi, i oni ih kontrolišu. Tako će oni formulisati zakone koji od izvesnog časa neće više 

dopuštati ljudskim bićima da rađaju. Svi [životi] moraće da budu klonovi. I tada će masovno 

izvršiti invaziju na Zemlju. Na površini, oni bi izgledali kao ljudska bića, ali to ne bi bili; oni bi 

bili vanzemaljski životi. Onda razmislite: ja nikako ne izmišljam priče za ljude! (Aplauz) 

Naravno, ljudska bića su potpuno bespomoćna u postojećim okolnostima. Ona ne mogu da se 

otmu od svega onog što je nauka dala ljudskim bićima, jer tu nauku kontrolišu vanzemaljci, a vi 

ih još niste ni locirali. Ljudska bića žele da kontaktiraju vanzemaljce, ali skoro sve što ljudska 

bića danas imaju, oni su izumeli. Ljudska bića misle da oni neće da stupe u kontakt s vama, ali vi 

ste zapravo sve vreme povezani sa vanzemaljskim životima. Ima li zaista potrebe da ih tražite? 

Ljudska bića su bespomoćna pred ovim. Ona to ne mogu da reše. To je ono što ja vidim kao 

jedan od najvećih problema za sadašnju ljudsku rasu. Progovorio sam, i to sam sada rekao 

ljudima. 

Rekao sam da ne želim da se protivim tzv. nauci, a sagledao sam pravi problem ljudske rase. 

Pošto vam ja nudim spasenje u ovim uslovima, ja moram da živim na ovom mestu, vozeći se 

autom i leteći avionom. Nauka i vanzemaljci su takođe produkt univerzuma. Međutim, razvoj 

ljudske rase će uvek imati svoj početak, i razvijaće se do svog kraja. Ovo je zakonitost. Sve što 

sam ja učinio je da sam vam rekao za današnji fenomen da bi moji učenici shvatili univerzum 

dok se kultivišu. Ako budem zalazio u detalje, mnogi obični ljudi neće verovati, pa neću govoriti 

o tome. Razvoj kompjutera je za čoveka zapravo nešto strašno. Mogli biste uništiti sebe ne 

znajući kako ste uništeni. Ovih dana ljudi skladište podatke, a onda kompjuterima analiziraju 
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podatke. S daljim razvojem, ljudi bi mogli koristiti kompjutere da donose odluke, i to bi označilo 

početak vremena u kom ljudska bića slede kompjutere. Onda bi kompjuteri počeli da potpuno 

komanduju ljudima. Kompjuteri bi postajali sve više i više inteligentni, a ljudska bića bi sve više 

zavisila od kompjutera, dok ih kompjuteri konačno ne bi potpuno kontrolisali. Eto kako bi se 

žudnje ljudi iskoristile da se uništi ljudska rasa. 

 

Pitanje: Članci koje piše Učitelj obično se obraćaju specifičnim okolnostima. Da li ovo utiče 

na razumevanje Fa koje imaju učenici izvan Kine? 

Učitelj: Ne, neće. Isto je. Moje Bitno za dalje napredovanje pre svega treba da posluži da se 

neprekidno ispravljaju problemi koji se javljaju dok se kultivišete, a što se tiče toga kako se 

kultivišete, samo se držite Džuan Faluna. Ne bi treba da bude ikakvih problema. 

 

Pitanje: Tokom grupnog učenja, činilo mi se da sam u izvesnoj tački čitanja nešto otkrio. 

Kad sam to potpuno razumeo, bilo je pročitano već nekoliko pasusa. 

Učitelj: To nije važno. Cilja učenja Fa je da se shvati. Shvatiti Fa je najvažnije. Kad se čita 

Fa, treba da znate značenje reči koje čitate. Ako ništa drugo, treba shvatiti površinsko značenje. 

Ako kažeš: “Zaboravio sam ovo što sam upravo pročitao,” ne brini. To nije problem. Samo 

nastavi da čitaš. Ali ako kažeš: “Ne znam ni koje reči čitam, a samo čitam i čitam, usta mi se 

otvaraju, a oči gledaju, ali su mi misli na drugom mestu,” onda to neće valjati i nećeš dostići ono 

što je cilj kultivacije.  

 

Pitanje: Zašto je buda-škola tako određena povodom sudbinskih veza? 

Učitelj: Zapravo su svi određeni povodom sudbinskih veza. Puno je istina o univerzumu koje 

vam ne mogu reći, jer one uključuju bogove, a ja ne želim da o bogovima razmišljate ljudskim 

mislima. Ljudska bića misle da mogu otići u nebeske rajeve ako se kultivišu u religijama. Oni 

misle: “Dok god je budem poštovao i sledio njena učenja, ona će brinuti o meni.” Zapravo, ti 

uopšte ne shvataš. U prošlosti je bilo izuzetno teško kultivisati se na gore. Ako si pao dole, oni ti 

uopšte nisu mogli dopustiti da se vratiš. Jednostavno ti nije bilo dopušteno da se vratiš nazad, jer 

oni su mislili da nisi čist kao oni i da ćeš ih zagaditi bez obzira kako si se kultivisao. Ali danas je 

to promenjeno. Svi znate da mi ne samo da postajemo bolji od samog svog začetka, već da ćemo 
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takođe premašiti sve iz prošlosti, dostižući stanje koje ide dalje od najboljeg istorijskog perioda u 

univerzumu. (Aplauz) 

 

Pitanje: Mnogi učenici nisu osetili Fa-izvan-tri-sveta. Imaju li oni dovoljno vremena da se 

kultivišu do Ispunjenja? 

Učitelj: Pošto ste dobili Fa, sve što je potrebno je da se kultivišete i ništa ne brinete. Ja ne bih 

ponudio spasenje da nema dovoljno vremena. Zapravo, moja najveća briga nije vreme, već to da 

li ste sposobni da se kultivišete u Dafi sve do kraja. Što se tiče tog opažanja, mnogi učenici su 

dostigli vrlo visok nivo, a da ništa nisu osetili. Zbilja se ne može oceniti nivo osobe na osnovu 

fizičkih osećaja. Čemu služi osećaj? Nekim ljudima je namerno zabranjeno da osete stvari, jer 

dolaze sa visokih nivoa. Makar malo osetiti bi u nečemu narušilo pravilo iluzije i prosvetljavanja, 

a onda se oni možda nikad ne bi vratili na svoja prvobitna mesta. To je zato što se moraju 

pridržavati visokih standarda. Drugi mogu da vide stvari i da se opet vrate, dok tim ljudima nije 

dopušteno ni da vide, ni da imaju fizičke osećaje. Čak i malo bi ih sprečilo da se vrate na svoja 

prvobitna mesta. To je istina, nije li? 

 

Pitanje: Čitajući knjigu Učitelja Hong Jin, bio sam toliko ganut herojskom veličanstvenošću 

cenjenog Učitelja da su mi potekle suze. (Aplauz) Večito ću žaliti ako ne budem mogao da se 

odužim Učitelju. 

Učitelj: Zapravo, nema razloga da žališ. Nije ti bilo lako da dobiješ Fa. Sve što znaš je da ti 

je neko slučajno rekao za Fa, i tako si ga dobio. Činjenica je da je to nešto duboko skriveno u 

tvom srcu, kao utikač za struju. U času kad se poveže, struja krene. A kod nekih ljudi taj utikač 

više ne radi, jer je prekriven prašinom i prljavštinom. Iako je kabl u utikaču, nema struje. Mnogi 

ljudi u prošlosti su izgubili svoj život da bi mogli dobiti Fa. Oni su se kultivisali u prošlosti i 

prošli su kroz mnoge teškoće u kultivaciji. 

 

Pitanje: Ako se deca ne kultivišu, šta će se s njima desiti kad njihovi roditelji dostignu 

Ispunjenje? 

Učitelj: Ne mogu reći da si za to vezana, pod datim okolnostima; to je tvoj sadašnji domen. 

Ali ako to sagledaš sa višeg domena, to predstavlja vezanost. Još ne znaš hoćeš li moći dostići 

Ispunjenje—zašto nepotrebno brinuti? 
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Jesi li razmišljala o ovome: Kad se kultivišeš do Ispunjenja, kako je moguće da samo opereš 

ruke i samo tako ostaviš sve dugove koje si pravila život za životom, sve usluge koje si dobila, i 

sve usluge koje si dala? Ono što si platila su samo dugovi u osećanjima; nisi platila materijalni 

deo dugova. Kako onda možeš dostići Ispunjenje? Ja ću sve to namiriti za tebe i puno toga ću za 

tebe učiniti. Samo razmisli: potrebno je namiriti sve tvoje usluge i stare dugove. Ali kako? Prvo, 

tvoj raj se ne može ostaviti prazan ako si u stanju da se Ispuniš. Ne govore li bude o spasavanju 

svih živih bića? U tvom raju će biti živih bića. Vrlo je verovatno da će to biti životi koje si 

jednom uzela, ili kojima si dužna, ili s kojima si bila bliska prijateljica. Obe vrste karmičkih veza 

se moraju namiriti za tebe—usluge i stari dugovi. Tako mnogi životi mogu postati živa bića u 

tvom raju. 

Sve usluge i stari dugovi iz prošlosti se moraju namiriti za tebe, pa zar se onda ne treba 

pobrinuti i za tvoje sadašnje karmičke veze? Način na koji mnoge od vas dama tretirate svoje 

voljene … to zbilja utiče na vašu kultivaciju. Ostavite tu vezanost i napred sa kultivacijom. U 

stvarnosti, bez obzira koliko je teško odreći se osećanja prema nekome, ovo morate [postići] pre 

nego što umrete. Nekima od vas možda ne preostaje tako puno godina života i možda ćete 

jednog dana, uskoro, otići. Svejedno se morate odreći toga. Ako ste u stanju da se kultivišete do 

Ispunjenja, onda vaš Učitelj zna koga vi želite da spasite. Ali ovo ne treba da uzmete kao 

vezanost i postanete vezani za to na drugi način. 

 

Pitanje: Neko ko je bio vrlo dobar u kultivaciji jednom je ovo rekao: “Imati nameru je 

takođe deo biti bez namere.” Malo sam zbunjen. 

Učitelj: Nije li to smetnja? Ne razmišljaj o tome ako to nije nešto iz Fa, što sam ja rekao. 

Čak i ako je to rekao učenik koji se kultiviše u Dafi, to bi moglo biti nešto što je on razumeo u 

svojim različitim stanjima i na različitim domenima. Možda je tačno, možda nije. Ne brini o 

tome, i radi onako kako te ja učim. Fokusiraj se na Fa i ne budi vezan za ono što drugi kažu. 

Svima treba da bude jasno da predavanje Fa i ponuda spasenja ljudskim bićima nisu nešto što 

je unutar konteksta namere tj. odsustva namere. Obično biće ovo ne može razumeti. Osim toga, 

stvari koje jesu se ne manifestuju ovde među ljudskim bićima. Ranije sam vam rekao da su rajevi 

buda izuzetno bogati i raznoliki. Oni su još veličanstveniji, inače ko bi hteo da ide tamo? To nije 

kako ljudska bića zamišljaju. U očima buda, taoa i bogova, mnogo toga što ljudi rade predstavlja 

prepreku koja ih ozbiljno sprečava da odu u rajeve buda. Znači da su sve ovo vezanosti namere. 
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Ali ponuda spasenja ljudskim bićima je nešto drugo. Takođe vam mogu reći da spasavanje 

ljudskih bića nije jedino što ja radim. To je samo deo onog što ja hoću da uradim, pa ima drugih 

razloga. Ilustrovaću ideju. Recimo da ovaj univerzum treba da se sruši. Jedan bog to može da 

spreči, a on ništa ne preduzima. Da li biste rekli da on “ima nameru” ako se on umeša, a da 

“nema nameru” ako se ne umeša? Ja ljudskim jezikom objašnjavam stvari vrlo visokih domena, 

ali na toliko visokom domenu je drugačije. Ljudski koncept “s namerom” ne može opisati viši 

domen od domena buda.  

 

Pitanje: Imam neraskidivu vezu sa planinom Tai, i imam puno pitanja u vezi s tim. Može li mi 

Učitelj pomoći da razrešim pomalo od te istorije? 

Učitelj: Ne, ja kultivatorima mogu objasniti samo stvari iz kultivacije. Ja sam odgovoran da 

dostignete Ispunjenje. Ne možeš ga dostići ako si vezan za ono što si doživeo u prethodnim 

životima. Bio bi još više vezan kad bih ti objasnio. 

 

Pitanje: Ponekad imam želju da budem asistent, ili lider asistentskog centra. Je li to jaka 

vezanost i da li sam u stanju imanja namere? 

Učitelj: Zapravo, mnogi od naših asistenata nisu izabrani. Desilo se da su dobili Fa, a pošto u 

njihovom kraju nije bilo nikog ko vežba, oni su sastavili grupu ljudi da uče, i prirodno postali 

vođe asistentskih centara, ili asistenti. Vođa asistentskog centra nije nešto što je jedinstveno za 

našu Dafu. To je samo titula običnih ljudi. Ranije je ogranak Instituta za istraživanje čigonga 

nazivan centrom. Svi oni su nazivani asistentskim centrima. 

Dobro je što želiš nešto da uradiš za druge, ali nije dobro ako to želiš da bi postao šef. To nije 

zvanični položaj, niti se plaća. Tu nema ničega. Ja znam da želiš da uradiš nešto za druge. Možeš 

kad to dozvole okolnosti. I bez zvanja, i dalje možeš raditi stvari za ljude iz entuzijazma. Sada 

ima puno ljudi koji uče Dafu u mnogim oblastima. To je rezultat mnogih aktivnosti širenja Fa, 

koje su učenici preduzeli. 

 

Pitanje: Dok vas mi ovde slušamo kako predajete Fa, da li naša tela u drugim dimenzijama 

rade to isto? 
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Učitelj: Zar vam ja ne transformišem telo počev od njegovog krajnjeg porekla? Što se i dalje 

brineš za to? (Aplauz) U ovoj dimenziji, ti samo slušaš Fa i promene su minorne. Ali prave 

promene dešavaju se u drugim dimenzijama. 

 

Pitanje: Svaki put pre Fa konferencije, nailazim na prepreke i nedaće. Da li to proizvodi 

moja karma, ili nešto što sam pogrešno učinio? 

Učitelj: Tragaj unutar sebe svaki put kad imaš probleme. Nedaće se ne dešavaju slučajno. 

One definitivno služe da se oslobodiš nekih svojih vezanosti, da bi mogao da se unaprediš. 

Pitanje: Otkad vežbam Fa, čini mi se da više nije važno pitanje da li raditi, ili ne raditi 

obične stvari. Kako da znam da li i dalje imam vezanost da radim neke stvari? 

Učitelj: Dajte da vam dalje objasnim. Kultivišući se među običnim ljudima, morate dati sve 

od sebe da se uklapate u načine običnih ljudi. Ovo što sam sada rekao pokriva širok dijapazon: 

vašu ishranu, stanovanje i prevoz, kao i vaš rad i učenje – sve je uključeno. Morate se kultivisati 

uklapajući se u obične ljude do najveće mere. Ne sledite primer kultivatora iz prošlosti. Čim bi 

prihvatili kultivaciju, oni izgleda nisu mogli razumeti ljudski svet: “Napustiću svetovni život.” Ja 

od vas tražim da se kultivišete među običnim ljudima. Takođe vam kažem da u svemu što radite 

treba da budete još bolji nego pre. Jer kad je Fa svojevremeno počeo da se širi, ja sam uzeo u 

obzir kako bi se ljudi koji imaju posao, i koji su zauzeti, mogli kultivisati. Zato definitivno 

nećete zaostati niti išta propustiti kad koristite svoje slobodno vreme da se kultivišete i učite Fa. 

Ono što želim da se odstrani jesu vaše vezanosti, a ne vaše materijalne stvari. Da je drugačije, 

onda bi oni koji prose na ulici postali kultivatori visokog nivoa, ali to nije slučaj. Ono što treba 

ukloniti je ljudsko razmišljanje, vezanosti koje ne želite da pustite. 

Ja sam rekao da vam kuća može biti sazidana od zlatnih cigli, ali vi za to ne marite, novac 

vam nije drag kao život, i nemate jaku pohlepu. Ako imate tako nešto, onda neka ga, jer to je tu u 

vašem životu, i vi ne marite. Ako to možete—to jest, ako možete da se oslobodite te vezanosti—

onda nije važno šta imate u posedu. Ako nemaš tu vezanost, ali ljudi te lepo tretiraju i insistiraju 

da ti ponude rukovodeću poziciju, onda je prihvati. Nema veze. Ako se tvoj biznis širi i puno 

zarađuješ, neka. Nema veze. Možeš se kultivisati bez obzira u kojoj si društvenoj klasi. Ne smeš 

ići u krajnosti. Ranije je bilo nekih ljudi koji su sve prestali da rade kad su dobili pravi Fa i 

počeli da se kultivišu. To nije način kako treba raditi stvari. Ja vas učim ovaj metod kultivacije 

[kakav opisujem]. Ljudi koji se kultivišu u Dafi će svakako imati vezanosti običnih ljudi pre 
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nego što dostignu Ispunjenje. A kao takvi oni mogu da obavljaju posao običnih ljudi, i do neke 

mere će imati obične emocije. 

 

Pitanje: Uvideo sam moguću vezanost, ali nisam uspeo da je odstranim. Da li se ona gongom 

može izneti na površinu, poput vezanosti za meso? 

Učitelj: Zašto je ne odstraniš sad kad si prepoznao? Naravno, to je nemoguće preko noći, kao 

i sve. Ali ako se redovno obuzdavaš i zahtevaš od sebe da budeš još bolji, zar to nećeš postepeno 

postići? Ali ako kažeš, “Učitelj je rekao da to možemo postepeno, pa onda hajdemo malo po 

malo,” onda ne hrliš napred svom snagom, i nisi odgovoran prema svojoj kultivaciji. Sve zavisi 

od toga kakvo ti je ponašanje kao praktikanta dok se kultivišeš. Ja mislim da ako zaista možeš 

ovako da se ponašaš, sve ostalo postaće lako shvatiti. 

 

Pitanje: Tokom ove Fa- konferencije, neki učenici su govorili o traženju fizičkih teškoća da 

bi se eliminisala karma. 

Učitelj: To je pogrešno, to nije u redu. Ne možete tražiti teškoće i postavljati svoj sopstveni 

način kultivacije i eliminacije karme. To ne ide. Čineći to, ti remetiš kultivacioni sistem koji sam 

ja uspostavio za vas. Znači da je čitati knjigu sve što je potrebno, čitati Fa i kultivisati se. 

Tragajte unutar sebe svaki put kad naiđete na probleme. Dovoljno je bolje obavljati zadatke na 

poslu i biti bolji učenik u školi. (Aplauz) 

 

Pitanje: Što se više kultivišem, čini se da su mi predstave običnog čoveka sve jače—do te 

mere da čak ne znam jesam li kultivator. 

Učitelj: Ja vam svima kažem da u kultivaciji, ako si sposoban da zapažaš svoje vezanosti sve 

jasnije i jasnije, to nije korak nazad. To je korak napred. Obična osoba ne može da identifikuje 

takve stvari, ali ti ih jasno možeš zapaziti. Zaista se može reći da si se vrlo dobro kultivisao, pa 

kako to onda da je u ovom času tako teško odstraniti neke od vezanosti. Jer metod kultivacije 

koji sam postavio za vas onemogućuje da se odjednom oslobodite svojih vezanosti. One se 

eliminišu sloj po sloj—one se smanjuju po slojevima. Zato ćete imati neke obične vezanosti da 

biste mogli živeti među običnim ljudima, postepeno se kultivišući i napredujući. U suprotnom, 

bez tih vezanosti, ne biste dalje mogli napredovati, i vaša kultivacija bi bila završena, i ne biste 

mogli ostati među običnim ljudima. Ovakav je metod kultivacije Dafe. 
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Pitanje: Dok čitam Džuan Falun, ja se vratim nekoliko rečenica nazad da bih zapamtio nešto 

od sadržaja, kad završim čitanje lekcije. Je li to u redu? 

Učitelj: U redu je, ali vam svima mogu reći da je najbolje iznova i iznova čitati knjigu. 

 

Pitanje: Ispod desnog oka nema sporednog kanala. Je li to u vezi s Fa? 

Učitelj: To je oblik postojanja koji je Fa stvorio za živa bića na ovom nivou; to je takođe 

manifestacija na jednom nivou. To će se promeniti na vrlo visokom nivou. Na tom visokom 

nivou, oko odjednom može da prodre u puno nivoa i opazi puno dimenzionih nivoa. Ono može 

da vidi stvari od makroskopskih do mikroskopskih. Takođe može da vidi postojanje 

sofisticiranijih živih bića, kao i oblik postojanja dimenzija. Živa bića iz dimenzija sa visokog 

nivoa ne čine rđave stvari onako kako to ljudska bića rade, pa ova forma oka na ovom nivou 

tamo ne bi funkcionisala. Oči se zaista menjaju na svakom nivou. Nisam li vam upravo rekao da 

ljudska fizička tela prikazuju različite oblike na svakom pojedinom nivou? Promene se mogu 

desiti čak i na površinskom obliku postojanja. Na nekom nivou, na primer, celo lice može 

pokazati oko, poput oka muve—s nebrojenim očima unutra. To se može desiti. Tokom procesa 

kultivacije, različite manifestacije na različitim nivoima su vrlo komplikovane. Ne bih da vam 

pričam o tim stvarima; drugim rečima, ne treba da budete vezani za njih. Kad biste videli te 

stvari na svakom pojedinom nivou, bili biste vezani za njih do kraja života, i rezultat bi bio da ne 

biste mogli da napredujete u svojoj kultivaciji. Bili biste vezani za to i sve vreme biste o tome 

mislili—“To je naprosto fenomenalno!” Zato to nije dozvoljeno. Ovde na vrlo niskom nivou 

kultivacije nema sporednog kanala jer ljudska bića obično koriste to oko kad gađaju druge 

vatrenim oružjem. Isti je slučaj sa lukom i strelom. Jednom reči, ovo oko se uvek koristilo da se 

rade rđave stvari. Ima i drugih razloga, naravno, i zato se ono ne može razviti u Pravo oko s 

mudrošću. 

Pitanje: Uvek kad radim sedeću vežbu, glava mi se klima i krivi. 

Učitelj: To je savršeno prirodna pojava. Mnogi od vas znaju da kad nebesko kolo meridijana 

treba da se otvori, bez obzira je li malo ili veliko nebesko kolo, glava će se klimati kad je 

nebesko kolo otvoreno. Ako energetski kanali krenu unatrag, glava će se naginjati nazad. Kad se 

energetski kanali okreću unapred, glava se klima napred. Kad idu nazad, glava se naginje 

nazad. Energetski tok tera glavu da se klima. Ako se otvori nebesko kolo Maoju, glava će se 
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kriviti u stranu. Kad energija gura na ovu stranu, glava će se kriviti na tu stranu. Kad energija 

gura na onu stranu, glava će se kriviti na tu stranu. Ali ne treba da sledite energiju i krivite glavu. 

To bi bila vezanost, osećaj uzbuđenja. Zato treba da date sve od sebe da ostanete mirni. Nijedan 

buda ili tao ne klima glavom, zar ne? Ne bih rekao. Ovakva pojava će se desiti u početnom 

stadijumu vežbanja. Treba da se potrudite da ne sledite ovakvo kretanje. 

 

Pitanje: Razmišljam o tome da jednim novinama preporučim kratku biografiju Učitelja. Je li 

to u redu? 

Učitelj: Ne, ja ne želim da pričam o svojim ličnim stvarima, pa to ni vi ne treba da radite. 

Vrlo kratka i jednostavna biografija je dodata u Džuan Falun jer ljudi su hteli da znaju ko sam. 

Čak i to sam tražio da se ukloni. Ja vas učim Fa i svi vi jednostavno treba da učite ovaj Fa. 

Nemojte se zanimati se za moju pozadinu. Samo učite Fa i to će vam omogućiti da dostignete 

Ispunjenje. (Aplauz) 

 

Pitanje: Učenik radi u preduzeću. Šta ako šef od njega zatraži da laže za preduzeće? 

Učitelj: Pričao sam o ovom specifičnom pitanju. Šta god radio, moraš se kultivisati. To bi 

trebalo biti lako za rešiti. Ako na kraju to ne možeš da izbegneš, onda se neće smatrati za tvoju 

grešku. Mada, ako si pravi kultivator, ovako nešto bi postepeno trebalo sve ređe da se dešava. 

Takođe, kad obavljaš neki konkretan posao, treba da doneseš pravu odluku. Specifične okolnosti 

ćeš sam morati da rešavaš. Ne mogu ti reći šta da radiš u tim situacijama, jer tada ti ništa ne bi 

preostalo da uradiš sam. 

 

Pitanje: U piratskim primercima knjige, znak Faluna je stavljen pre vaše fotografije. Ima li 

nekih problema s tim knjigama? 

Učitelj: Piratske knjige su danas raširene. Istina je da moje Dafa knjige govore o višim 

principima, a ja sam se potrudio da o njima govorim iz školske perspektive. Prljave i gadne stvari, 

pornografske stvari u društvu—stvari koje ne mogu biti više pornografske i koje uče ljude da 

loše postupaju—te haotične stvari imaju sve u sebi, a dozvoljeno je objavljivati takve knjige. 

Naša knjiga uči ljude kako da budu dobri ljudi, a nije dozvoljeno da se ona objavi. Šta nije u redu 

u ovoj situaciji? Razmislite: Sa 100 miliona ljudi koji uče Dafu, država bi mogla da ima znatnu 

finansijsku dobit od poreza na promet. Pošto nije dozvoljeno da se štampa naša knjiga, piratske 
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kopije preovlađuju. Naravno, od piratskih knjiga nema poreza, pa država ne ubire nikakve 

prihode.. Nešto tu ne valja. 

Što se tiče piratskih primeraka, evo šta ja mislim da treba uraditi. Pošto njihov izvor ne 

možemo pronaći, šta možemo? Nemojte kupovati one knjige u kojima je slog izmenjen, jer one 

će sigurno imati štamparskih grešaka. Svi znaju da je vrlo teško uraditi korekturu knjige pre 

štampe; pošto je ovo Fa, postoje demonske smetnje. Probleme takođe pravi i misaona karma 

ljudskih bića, pa je to vrlo teško izvesti. Zaposleni u štampariji nisu učenici Dafe, pa su sve šanse 

da oni to neće dobro obaviti. Onomad kad je knjiga objavljena u Kini od strane zvanične 

izdavačke kuće, korekturu su radili naši učenici. Tako piratske knjige moraju imati greške, reči 

koje nedostaju, ili čak stranice koje nedostaju, ili su pomešane. Zato ih ne kupujte. Možete 

kupovati knjige samo ako su štampane sa štamparske matrice naše originalne knjige, jer u tom 

slučaju sadržaj Dafe nije promenjen. 

 

Pitanje: Naučnici su otkrili da se brzina širenja univerzuma, koja se smanjivala, odjednom 

povećala i da postaje sve brža. Naučnici se pitaju koja sila je to proizvela. 

Učitelj: I ovaj univerzum, poznat ljudima kroz istraživanja pomoću teleskopa, je takođe 

nešto što je u dimenziji površinskog sloja čestica, koji je sastavljen od molekula. Zato je i dalje 

unutar granica ove dimenzije. Što se tiče kretanja ovog univerzuma, naravno, svako zna da se  

zemlja okreće oko Sunca, a elektroni se okreću oko atomskog jezgra; predmeti se kreću. Mada u 

stvarnosti postoje još veći oblici kretanja. Naučnici su pre nešto godina otkrili da Zemlja kao da 

se bori za vazduh—ona se širila i skupljala. Naša Zemlja je sačinjena od molekula. Onda, sa 

stanovišta mikroskopskijih i manjih delova živih bića, ili iz delova koji sačinjavaju živa bića koja 

postoje unutar Zemlje, nije li Zemlja univerzum? Nisu li molekuli koji sačinjavaju ljudska tela 

nebeska tela? I oni su jedan sloj univerzuma. Onda razmislite: Kakvo je njihovo kretanje? Nije li 

to ista vrsta pojave koju danas naučnici zapažaju u univerzumu? Što se tiče iznenadnog 

smanjenja i povećanja brzine, za to postoje drugi razlozi. Naravno, ja sam vam rekao da Fa-

ispravljanje prevazilazi sva vremena, kao i sve dimenzije; inače nikad ne bi moglo uspeti, čak i 

kad bi se iskoristio ceo životni vek. 

 

Pitanje: Ponekad mi se u mislima javlja misao koju sam imao kad sam uradio nešto loše. 

Zbilja mislim da nisam sposoban da vežbam Dafu. 
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Učitelj: Nemoj se predati. Naprotiv, dobro je što možeš da prepoznaš smetnju od strane tih 

stvari. To jest, što možeš da osetiš da te stvari nisu ti. Dok god ih kontrolišeš i prevazilaziš ih, ti 

ih zapravo eliminišeš. Ako ni o čemu nisi mislio i ako je u misli došla loša misao, i to sama od 

sebe, onda je to misaona karma koja te ometa. Ona pokušava da te spreči da vežbaš time što ti 

daje osećaj da ne zaslužuješ da vežbaš; to se dešava zato što je sve živo. Naime, karma je 

oformljena u tvom umu, pa ima direktnu vezu sa tvojim umom i može da se projektuje u tvoj um. 

Ona čini da misliš da su to tvoje sopstvene misli, ali nisu. 

 

Pitanje: Mi smo praktikanti iz Australije. Je li pogrešno što smo došli na ovu Fa-konferenciju 

u Kanadu? 

Učitelj: Nikako. Kako može biti pogrešno doći u potrazi za Fa? Učitelj se samo brine da li 

imate vremena da se istinski kultivišete. 

 

Pitanje: Gledajući unazad testove koje sam prošao, ustanovio sam da sam ih prošao samo na 

površini, a ne duboko u svom srcu. 

Učitelj: Činjenica da to možeš da shvatiš i iz osnova promeniš sebe, osvrneš se nazad na 

teškoće kroz koje si prošao i otkriješ nedostatke, reći ću vam – to je kultivacija! Konkretno, ti si 

ustanovio da se nisi dovoljno dobro kultivisao, i trudiš se da budeš marljiviji. To je odlično. 

 

Pitanje: Video sam kako razni asistentski centri nude jedni drugima značke. Takođe su svi 

praktikanti nosili žutu odeću. To me podseća na ono što se dešavalo u Kulturnoj revoluciji. 

Učitelj: Verovatno je Kulturna revolucija ostavila dubok utisak na tebe. Ali [razlika je u 

tome što] je Kulturna revolucija zastupala pravo na buntovništvo, dok mi ne promovišemo 

buntovništvo. Mi od vas tražimo da dobro postupate prema drugima i budete dobri ljudi. 

Što se tiče odeće za vežbanje, pa, ja sam im rekao da kad imamo grupnu aktivnost i kad je 

potrebno biti jednoobrazno odeven, to možete ako hoćete. Ja zbilja ne znam gde se ta odeća 

proizvodi. Izgleda da u raznim mestima prave sopstvenu. Kad im se učinilo da im to treba, oni su 

očigledno sašili uniforme, i nose ih kad su zajedno, kao sportske dresove. Ali ja ne mislim da to 

treba da nosite na svakodnevnim vežbama. Prvo, to ljudima liči na religiju. A drugo, kad vežbate 

u uniformi, ljudi koji je ne nose, ali žele da nauče vežbe, osećaće se kao autsajderi. Zato ih 
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nemojte nositi na redovnim vežbama. U redu je nositi ih na grupnim aktivnostima, ako je to 

potrebno.  

 

Pitanje: Cenjeni Učitelj je rekao da se ne može dostići Ispunjenje ako se ne zavoli sopstveni 

neprijatelj. Prošlo je godinu dana, a ja i dalje ne mogu da zadovoljim zahtev cenjenog Učitelja i 

zaboravim do koje mere su ljudi sebični i licemerni. 

Učitelj: Nisi me shvatio. Neka svi razmisle: ljudska bića uništavaju same sebe svojom 

sebičnošću i licemerstvom. Nisu li jadna? Ona su sebična i licemerna. Ako sve više čine rđave 

stvari, sleduje im uništenje. S druge strane, ono što vi dobijate [dok se kultivišete] je sve bolje, i 

vi se penjete sve više. Zar ih ne žalite? Ali sebičnost i licemerje nisu sami po sebi nešto za 

žaljenje. Ljudska bića su različita, pa treba da im oprostite. Takođe, oni koje ljudska bića 

smatraju “neprijateljima” su ništa drugo do neprijatelji ljudskih bića. Onda razmislite: oni nisu 

neprijatelj kultivatora. Treba da prevaziđete obične ljude. Može li jedan bog smatrati ljudska bića 

neprijateljima? Ljudsko biće koje prevazilazi obične ljude ne može ih smatrati neprijateljima. 

Zato vam ja kažem da se ne možete Ispuniti ako ne volite svog neprijatelja. (Aplauz) Zla bića 

koja štete Dafu su izuzetak. 

 

Pitanje: Dafa učenici iz 48 oblasti u 25 provincija, grada i regiona u Kini šalju svoje 

pozdrave Učitelju u ime svih Dafa učenika iz sopstvenih krajeva. 

Učitelj: Svima vam hvala. (Aplauz) 

 

Pitanje: Dafa učenici iz 16 zemalja šalju pozdrave Učitelju u ime Dafa učenika iz svojih 

zemalja. 

Učitelj: Svima vam hvala. (Aplauz) 

 

Pitanje: Da li bi Učitelj za kraj mogao izvesti velike mudre buda? 

Učitelj: Da radim velike mudre buda? Nije da ne mogu. Naravno da mogu. Ali od sada 

nemojte slati ovakve zahteve u sličnim prilikama, jer mnogim našim učenicima je teško da 

shvate pravo značenje mudri velikih buda. Nemojte to shvatati kao neku predstavu koju Učitelj 

izvodi. Biću žalostan ako to budete činili. Neću izvoditi mudre ako ljudska bića ne mogu shvatiti 

njihovo veliko značenje. Obratite pažnju na to. 
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Dobro, hajde da izvedemo set velikih mudri buda. 

 

 

Finalne primedbe Učitelja: 

 

Naša Fa konferencija je došla do kraja, jer moja priča o Fa je poslednji deo. 

Znam da su naši veterani-učenici postali još zreliji. Kad vidim ovo, zbilja mi je drago. Vi ste 

sposobni da razumete Fa sa stanovišta Fa i istinski se vladate kao kultivatori. Sama ova činjenica 

snažno i čvrsto stabiliše formu Dafe u običnom svetu. Ništa je ne može uništiti. Čvrsta je kao 

stena. (Aplauz) 

Ono što neko u sebi želi da radi, spoljne sile ne mogu omesti. Naravno, ja od ljudi tražim da 

čine dobro, i svi vi se kultivišete. Ja vidim dejstvo, kao kamen čvrste, odlučnosti praktikanata. 

Istovremeno, ovde sede i neki ljudi koji ne znaju puno o Dafi. I dalje ima onih koji su na ovu 

konferenciju došli iz drugih razloga. Bez obzira jeste li novinar, detektiv, ili čime god se bavili, 

mislim da se nikad u životu do sad niste sreli s nečim ovakvim. Ono što sam ja predavao nije 

nešto o čemu obična osoba može da priča, čak ni najveći profesor ili vrhunski naučnik, jer ništa 

od ovog ne potiče iz ljudskog znanja. To ne možete pronaći pregledavajući bilo kakve knjige, 

domaće ili strane, stare ili savremene. Tu zaista ima nekih knjiga o kultivaciji, ali nijedna od njih 

nije eksplicitna, i prave tajne nisu razotkrivene, pa se ne mogu koristiti kao nešto što vodi kroz 

kultivaciju. Izuzetno je mali broj osoba tokom ovog perioda ljudske civilizacije koje bi mogle 

razotkriti sve što treba znati o pravoj kultivaciji. Ja ih ne poredim sa sobom – to ne želim da 

činim. Ali ono što sam vam rekao je zaista nešto što nikad više nećete čuti. (Dug aplauz) 

Ljudski život nije baš dug i ljudi sami biraju svoj put. Ljudi odlučuju kako će ići svojim 

putem, i niko nikog ne tera. Ljudi ovde osećaju da je [ovaj Fa] dobar. Njima on prija, pa zato 

vežbaju kultivaciju. Zato svi treba da stavite sebe u tu poziciju i razmislite zbog čega živite, i za 

koga živite. Prilika može proći pored vas, i to će biti nenadoknadiv gubitak, koliko god vas to 

posle bolelo, koliko god se posle kajali. Bez obzira kako ste i zašto danas ušli ovde, ovo je 

možda nešto što vas je vodilo do Fa. (Aplauz) 

Kad sam ja, Li Hongdži, odlučio da radim ovo, ja sam pažljivo razmislio i zaključio da hoću 

da budem odgovoran prema ljudskim bićima, kao i prema društvu; tek posle toga sam se 

prihvatio ovog zadatka. Da sam izneverio društvo i ljude, ovo nikad ne bih uradio, i nikad ne bi 
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bilo ovoliko ljudi koji uče Fa. Činjenice pokazuju da ja nisam doneo probleme društvu. Baš 

naprotiv, pokvarenost mnogih pokvarenih stvari se razotkrila predamnom i Dafom, pa su, pa su 

one nasrnule na mene i Dafu. To nije moja krivica. Ja tražim da ljudi čine dobre stvari. U tome 

nema ničeg lošeg. Niti je pogrešno tražiti od ljudi da se poprave. Upravo zato što je ono što smo 

učenici i ja uradili tako ispravno, svi oni koji su pokvareni ili ne tako ispravni su ispali iz 

ravnoteže. 

Da, rekao sam da je teško od nekog tražiti da bude dobar čovek. Tu se ne radi o površinskim 

promenama. Čovek se neće promeniti ako mu srce u dubini nije dirnuto. A posle toga, promene 

kroz koje prolazi nikakva sila ne može poništiti. (Aplauz) Ja sam isto tako sagledao da ljudska 

bića imaju buda-prirodu. Bez obzira koliko se ljudsko društvo srozalo, ljudi i dalje imaju dobro 

srce, i zato ja radim ovo. 

Činjenice su pokazale da ja postižem željene rezultate. Ja vidim da učenici Dafe mogu da 

budu marljivi u Dafi i da neprekidno unapređuju svoj nivo. To je najveća nagrada za mene. Što 

se tiče toga kako društvo gleda na to, mislim da dok god Dafa i ja idemo ispravnim putem i moji 

učenici rade prave stvari, bez obzira koliko tu ima pristrasnih mišljenja, oni će nam na kraju 

odati priznanje. (Aplauz) Svi oni koji nas ne shvataju, i oni koji nas napadaju, imaju isti 

komentar: “Toliko ste uspješni?? To je nemoguće.” To znači da oni ne veruju da na ovom svetu 

postoje dobri ljudi. E pa, hajde onda da im to pokažemo na delu! (Aplauz) 

Mislim da je glavni razlog što nam se protive oni koji ne znaju istinu to što nas oni stvarno ne 

shvataju. Zato im možemo pomoći da nas shvate i upoznaju nas—bilo koji način je dobar. Bilo 

da je to preko zajedničkog kanala ili ne, hajde da vrata držimo širom otvorena i damo im da 

saznaju sve što žele da znaju, i sve što žele da vide. Ako nešto želiš da saznaš, dok god nemaš 

nameru da nam praviš probleme, možeš činiti šta ti je volja. Kad bi zbilja bilo problema, onda mi 

ne bismo imali čistu zemlju kao što imamo. Usuđujem se da kažem da ovo svi treba da radite, ja 

to smem da vam dopustim, jer mi to možemo dostići: mi ovde zbilja imamo čistu zemlju! 

(Aplauz) 

Naša praksa nije religijska po formi, a još manje je sektaška. Moji učenici se samo kultivišu. 

Oni koji ne mogu dostići Ispunjenje će ipak uspeti da budu dobri članovi društva. S toliko njih 

koji imaju dejstva na društvo, oni će doneti korist svetu, bez obzira u kojoj su zemlji. Dafa čvrsto 

može da stabilizuje društvo i okrene ljudska srca prema dobroti, pa mislim da će Dafa biti 

dobrodošla u svakoj zemlji. Učenici Dafe i ja, sami po sebi, nikako nemamo nameru da uradimo 
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nešto za društvo. Ja, Li Hongdži, sam odavno rekao da nemam nameru da išta učinim za obično 

društvo, ali stvari koje radim moraju doprineti društvu. Ja ništa ne želim da uradim za obično 

društvo; samo želim da budem odgovoran prema našim kultivatorima. Naravno, biće još puno 

ljudi koji će učiti Dafu, i to će sigurno imati pozitivno dejstvo na društvo. Oni će stvoriti 

ogromno polje, i oformiće veliku grupu ljudi. Oni će dovesti do obnove morala u celini. 

Mnogi novinari i drugi su u čudu, pitajući se: Zašto toliko ljudi uči taj Fa? Ljudi koji danas 

ovde sede možda su sagledali odgovor. Pa koji je? Ovde od ljudi tražimo da idu ispravnim putem 

i da budu istinski dobre osobe. Ovde nema ničeg prljavog, kao što ima u društvu. Mi ćemo 

očistiti sve što nije ispravno i postaćemo, sve dok ne dostignemo standard za Ispunjenje, ljudi 

koji doprinose drugima i društvu. Mi ne naplaćujemo, mi vas ne navodimo da činite išta loše, i 

mi se ne mešamo u politiku. To je razlog zašto toliko ljudi uči ovo. Oni koji ne veruju da i dalje 

ima dobrih ljudi su nas podcenili!!! (Aplauz) 

Ne želim da promovišem sebe, pa nastojim da se ne susrećem s novinarima. Oni koji nas ne 

shvataju i koji žele da zakažu intervju, mi imamo puno učenika, i oni će vam objasniti. Ako ne 

shvatate naš Fa i želite da pitate šta je Falun Gong, ja se neću sresti s vama, čak ni ako insistirate. 

Najpre treba da pročitate moju knjigu i pokušate da shvatite ovu grupu ljudi. Posle toga ću se 

sresti s vama. (Aplauz) 

Svi znate da se to ne može objasniti u nekoliko reči, jer Dafa nije obična stvar. Tako su 

novinari koji nas ne shvataju citirali moje reči van konteksta, i dali komentare na osnovu 

sopstvenih predubeđenja i zamišljanja. Ne bih hteo da se to ponovi. Svi moji učenici se trude da 

budu dobri ljudi, a označeni su kao “zlo.” To je tako nepravedno, i povredilo ih je. (Aplauz) Ti 

novinski članci su suviše skrenuli. Ovde ne želim puno o tome. Nadam se da će svi moji učenici 

Dafe ostati marljivi i što pre dostići Ispunjenje. (Dug aplauz) 

Svima vam hvala! 

 


